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آشتیانی: سرخپوشان بازی مهمی را پیروز شدند
 شانس پرسپولیس برای قهرمانی بیشتر از استقلال است

بازیکن سابق تیم فوتبال پرســپولیس گفت: با وجود 
اینکه سرخپوشــان شــادابی لازم را مقابــل ملوان 

نداشتند، اما بازی مهمی را برنده شدند.
اردلان آشــتیانی بازیکــن ســابق تیــم فوتبــال 
پرسپولیس درباره برد سرخپوشــان برابر تیم ملوان 
اظهار کرد: تیم پرسپولیس نیمه اول بازی را هجومی 

شروع کرد.
 البته تیم ملــوان در هفته های گذشــته تمام برنامه 
اش روی هافبک های کناری اش بــود با علم بر اینکه 
سرخپوشــان هم وینگر های چپ و راستشان خیلی 
خوب به حمله اضافه می شوند، اما تارتار توانسته بود 
تاکتیکی را اتخاذ کند که جلوی حملات پرسپولیس 

را از کانال های کناری بگیرد.
او افزود: ملوانی ها در نیمه اول موفق و توانسته بودند، 
ارونوف و ترابی را مهار کننــد و همین موضوع  باعث 
شــد دفاع های چپ و راست پرســپولیس نسبت به 
بازی های گذشته کمتر نفوذ می کردند. شاید به دلیل 
این بود که گلر جوانی دارند و ســعی می کردند دفاع 
را زیاد خالی نکنند و این مســئله باعث شــده بود که 
پرسپولیس نسبت به بازی های گذشته در حمله کم 

تعداد باشد. 
در بحث پرســینگ هم پرســپولیس مثل هفته های 
گذشــته نبود و بازیکنان آن قدر شــاداب نبودندکه 
بتوانند همانند بازی های قبلی خوب پرس کنند و به 
خاطر همین مســائل، تیم ملوان در نیمه اول بهتر از 

پرسپولیس بازی کرد.
آشــتیانی گفت: فکر می کنم تیم ملوان در نیمه دوم 
روی ارسال امید عالیشــاه غافلگیر شد و شاید اشتباه 
اکوان مدافعانشــان بود که طوری ایســتاده بود که 

عیسی آل کثیر را گم کرده بود. 
تیم پرســپولیس زمانی به گل رســید که فقط یک 

بازیکن در محوطه جریمه ملوان داشت برخلاف نیم 
فصل دوم کــه دیده بودیم این تیــم  پرتعداد حمله 
می کند. اشــتباه اکوان باعث شــد که آل کثیر گل 

بزند.
بازیکن سابق پرسپولیس تصریح کرد: بعد از گلی که 
تیم پرسپولیس به ثمر رساند، تعویض هایی که تارتار 
انجام داد، فکر می کنم ملوان بهتر بازی کند و موقعیت 
روی دروازه پرســپولیس ایجاد کرد. اتفاقی که کمتر 
در این هفته هــا شــاهد بودیم. یکــی از موضوعات 
مهم خلاقیت محمد عمری بود و یا شــاید هم گفت 
تعویض هایی که اوســمار  در کانال های کناری انجام 

داد، جواب نداد.
 آمدن نعمتی و بــردن عبدالکریم حســن به جلو 
باعث شــد که هر ۲ بازیکن ســردرگم شــوند در 
حالی که عبدالکریم حســن داشــت خوب بازی 
می کرد و تعویضی اوســمار انجــام داد که به طور 
کامــل آن منطقه بــه دســت ملوانی هــا افتاد و 
سلیمانی و عمری از آن فضا توانستند خوب استفاده 

کنند.
 در نهایت سرخپوشــان بازی مهمی را بردند و ملوانی 
را شکست داد که در این هفته ها خوب کار کرده بود. 
البته پرسپولیســی ها نســبت به بازی های گذشته 
نتوانســتند موقعیت روی دروازه حریف شمالی خود 

ایجاد کند.
او درباره اینکه عملکرد امیــر رضا رفیعی گلر جوان 
را در بازی با ملوان چطور ارزیابــی می کند، گفت: 
رفیعی فــوق العاده اســت و  او نشــان داد که گلر 
خوبی می تواند شــود با وجود اینکه به جای دروازه 
بانی آمده کــه گلر شــماره یک تیم ملی اســت و 
خیلی فشــار بر رویش هســت، اما عملکرد خوبی 

داشت. 

همچنین در صحنه ها با تجربه عمل می کرد و از همه 
مهم تر گلــر خوش تکنیکی هم هســت. فکر می کنم 
یک جورایی کار را برای پرسپولیس درآورد و ۳ بازی 
هســت که درون دروازه سرخپوشــان ایستاده و گل 

نخورده است.
آشــتیانی دربــاره اینکه رقابــت تنگاتنگــی بین 
پرســپولیس و اســتقلال برای قهرمانی وجود دارد، 

گفت:  نشان نمی دهد.
 اســتقلال هم تیمش از لحاظ تدافعی خوب اســت و 

مدافعــان باتجربــه ای دارد و از موقعیت هــای خود 
اســتفاده می کنند و یک مهاجم باهوش به نام بلانکو 
دارند، اما شــانس پرسپولیس را بیشــتر از استقلال 
می دانم به خاطر ســبکی کــه سرخپوشــان بازی 
می کنند، اما نباید زود قضاوت کنیم و بگوییم که چه 

تیمی می تواند قهرمان شود.
 فکر می کنم ۷ هفتــه و ۲۱ امتیاز مانده اســت و 
هنوز زود هســت که بخواهیم در مــورد قهرمانی 

قضاوت کنیم.

 چرا   این   مصونیت  برای    رقیب  تمامی   ندارد! چرا   این   مصونیت  برای    رقیب  تمامی   ندارد!

 چرا اشتباهات فقط به نفع یک رنگ خاص است؟ چرا اشتباهات فقط به نفع یک رنگ خاص است؟

حمله تند پرسپولیسی ها به حریف سنتی

موضع گیری استقلالی ها علیه تصمیمات جنجالی داوران



حمید رضا یزدان پناه فدائی باشــگاه پرسپولیس با 
انتشار بیانیه ای به شــدت علیه بیانیه تنظیم شده از 

سوی باشگاه استقلال موضع گرفت.
 اســتقلالی ها بعد از حواشــی ایجاد شــده در دوئل 
پرســپولیس و ملوان و تصمیمات بحث برانگیز پیام 
حیدری در زمینــه پذیرش گل پرســپولیس و عدم 
اعلام پنالتی به ســود ملوان بندرانزلــی، در بیانیه ای 
نسبت به تصمیمات تیم داوری معترض شده و مدعی 
شدند که داوری ها به سود یک تیم خاص بوده و گلایه 
کردند که به طور مثال چرا در هفته گذشته گل سالم 
آن ها پذیرفته نشــده اســت. این بیانیه در شرایطی 
تنظیم شــد که حالا پرسپولیسی ها علیه حریف خود 

موضع گیری تندی داشته اند.

تبرئه می شوند و باز به پرسپولیس و فوتبال 
ایران توهین خواهد شد!

باشگاه پرســپولیس با انتشــار بیانیه ای علیه حریف 
ســنتی خود با گلایه از شــرایط به وجود آمده نوشته 
است: »یک داستان تکراری باز هم در حال روی دادن 
است. باز هم علیه پرسپولیس حرف هایی می زنند که 
توهین به شــعور جامعه و ارکان فوتبال است و باز از 
ســوی ارکان انضباطی و اخلاقی برخورد نمی شود و 
باز آن ها با خاطر آسوده تری به این روند ادامه خواهند 
داد. باز ما شکایت خواهیم کرد و باز تبرئه خواهند شد 

و باز به زعم خود به پرسپولیس و فوتبال ایران توهین 
خواهد شد«.

اگر در بازی مستقیم از اشتباهات داوری بهره 
نمی بردند، صدرنشین نمی بودند!

پرسپولیســی ها با کنایه ای تند به حریف سنتی خود 
بیانیه شــان توضیح داده اند: »یــک روز برای توجیه 
ناکامــی و روز دیگــر از ترس ناکامی. یــک روز برای 
بهره مند شــدن از امتیازات ویژه و روز دیگر به دنبال 
فشار به ارکان فوتبال، داوری یا آدم های نامرئی. تنها 
تغییر این است که حالا وسط دعواهای خودشان پای 

پرسپولیس را هم وسط کشیده اند.
 در جمعه ای که گذشــت باز هم پای پرســپولیس را 
وســط کشــیدند در حالی که در همین فصل جاری 
رقابت ها اگر در رویایی مســتقیم با پرســپولیس از 
اشــتباهات داوری بهره مند نشــده بودند، اکنون در 
صدر جدول نبودند. در پایان نیم فصل نخست هم در 

صدر جدول نبودند«.

انتظار داشتیم نه به خاطر پرسپولیس، به خاطر 
فوتبال برخورد کنند

سرخ پوشان با انتقاد از رویه کمیته اخلاق و انضباطی 
نســبت به عدم برخورد با بیانیه نویســی ها گفته اند: 
»همه این ها در حالی اتفاق می افتد که انتظار داشتیم 

کمیته های اخلاق و انضباطی فدراســیون فوتبال در 
تمام این ســال ها جلوی این مســئله را بگیرند. با آن 
برخورد مناسب و پیشگیرانه داشــته باشند نه این به 
آن ها احساس مصونیت بدهد و همین باعث شود این 
آفت به دیگر تیم ها هم ســرایت کند. انتظار برخورد 
داشتیم نه به خاطر پرســپولیس، نه به خاطر فوتبال، 
حداقل از این باب که بســیاری اوقــات این توهین ها 
و گزافه هــا تهمت و افترا به راس تا ذیــل فوتبال بوده 

است و این قابل کتمان نیست«.

مصونیت شان تمام نمی شود و به نفرات بعدی 
منتقل می شود

باشگاه پرســپولیس با اشــاره به شــکایت از حریف 
ســنتی خود در بخش پایانی بیانیه اش نوشته است: 
»هواداران بعــد از اظهاراتی که این جمعه از ســوی 
بعضی عوامل تیم ها علیه پرســپولیس مطرح شــد 
انتظار طرح شکایت از سوی پرسپولیس دارند، باشگاه 
قطعا فردا شکایت خود را مطرح و مستندات را ارسال 
می کند. همان طــور که دفعات قبــل چنین کردیم. 
همان طور که بعد از داربی چنین کردیم. ولی چه شد؟ 
دفعات قبل تبرئه شــدند. معلوم نیست این مصونیت 
برای آن ها برای این همه توهین و بی احترامی از کجا 
می آید که تمامــی ندارد. از بین نمــی رود و به نفرات 

بعدی هم منتقل می شود«.

 چرا این مصونیت برای رقیب تمامی ندارد!
حمله تند پرسپولیسی ها به حریف سنتی

رکوردی استثنایی برای سنگربان جوان 
 رفیعی در یک قدمی 

تاریخ سازی
امیررضــا رفیعی یکــی از ۷ دروازه بانی اســت 
که در ۳ بــازی اول خود در تاریــخ لیگ برتر گل 
نخورده است. پرسپولیس در هفته های اخیر به 
ســاختار دفاعی خوب گذشته خود نزدیک شده 
و در دیدار با ملوان بــرای چهارمین بازی متوالی 
دروازه اش را بسته نگه داشــت. امیررضا رفیعی 
به خوبی توانســته جای خالی بیرانوند را پر کند. 
ایــن دروازه بان در ســومین مســابقه ای که در 
ترکیب اصلی پرسپولیس قرار گرفت، موفق شد 
دروازه اش را بسته نگه دارد تا رکوردی خاص در 

تاریخ لیگ برتر به نام خود کند.
امیررضا رفیعی در شــرایطی در ۳ بازی نخست 
خود موفق کلین شیت شــد که تا قبل از آن تنها 
6 دروازه بان در تاریخ لیــگ برتر چنین آماری از 
خود به جای گذاشته بودند. بوژیدار رادوشوویچ 
در پرسپولیس، صلاح الدین اونق در شموشک، 
علــی محســن زاده در نفت مسجدســلیمان، 
کریستوفر کنت در سپاهان، گیورگی گیورگیف 
در نفت مسجدسلیمان و محمدرضا اخباری در 
سایپا چنین آماری از خود به جای گذاشتند. در 
بین این دروازه بان ها اخباری با ۱۹ ســال سن، 
جوان تریــن دروازه بانی بود کــه در ۳ بازی اول 
خود گل نخورد و حالا امیررضا رفیعی پس از این 

دروازه بان در رده دوم قرار دارد.
هــر 6 دروازه بانی کــه در ۳ بــازی اول خود در 
لیگ برتر کلین شــیت کردنــد، در بازی چهارم 
دروازه شان باز شــد. امیررضا رفیعی با بسته نگه 
داشــتن دروازه پرســپولیس برابر صنعت نفت 
آبادان در هفته بعد لیــگ برتر می تواند به آماری 
خاص دســت یابــد. در درجــه اول در صورت 
کلین شــیت رفیعی، ایــن دروازه بان بــه اولین 
دروازه بان تاریخ لیگ برتر تبدیل خواهد شد که 
در ۴ بازی اول خود گل نخورده اســت. علاوه بر 
این رفیعی با بسته نگه داشــتن دروازه به رکورد 
حامد لک خواهد رســید. لک که در لیگ بیستم 
به پرسپولیس پیوســت در ۴ بازی ابتدایی گل 
نخورد و رکــورددار تاریخ پرســپولیس در لیگ 
برتر اســت و حالا رفیعی می تواند به رکورد این 

دروازه بان در پرسپولیس هم برسد.
      

گولسیانی: 
 پرسپولیس تیم بهتر است

 و سزاوار قهرمانی
مدافع تیم فوتبال پرســپولیس گفــت: ما تیم 
خوبی هســتیم و به نظرم ســزاواری قهرمانی 
را داریــم.  گئورگی گولســیانی پــس از بازی 
پرســپولیس و ملوان گفت: انتظار داشــتیم که 
بازی سختی باشــد. آنها در ضدحمله بسیار تیم 
خوبی بودند. ما توانستیم ضدحملاتش را کنترل 
کنیم. ما چندین موقعیت من جمله خودم ایجاد 
کردیم ولی با این حال بــا ۳ امتیاز از زمین خارج 
شدیم. ما تیم خوبی هســتیم و به نظرم سزاوار 
قهرمانی هســتیم. وی ادامه داد: ما با اســتقلال 
مبارزه خوبی داریم. مــن مطمئنم ما تیم خوبی 
هســتیم و می خواهیم تمام امتیازهای ممکن را 
کسب کنیم. هر امتیاز بســیار حساس است. ما 
یک بر صفر بردیم و همانطور که آنها یک بر صفر 
پیروز شــدند و هر اتفاقی ممکن است رخ بدهد. 
ما باید ادامه دهیم. از هواداران تشــکر می کنم. 
وی در خصوص اینکه یک موقعیت از دست داد، 
گفت: بله من یک موقعیت از دست دادم و شاید 
شما )خبرنگاران( بودید گل می کردید. فوتبال 

است و این اتفاقات پیش می آید.

پرسپولیس
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امید عالیشــاه در ســبک بازی جدید پرسپولیس، 
نقشــی کلیدی دارد و مقابل ملوان هم، توانســت 
ســازنده تک گل تیمش باشد. پرسپولیس در بازی 
سرنوشت ســاز با ملوان، پیروزی دشواری به دست 
آورد. آن ها مقابل خط دفاع منسجم حریف، کمتر 
از همیشه صاحب موقعیت شــدند و دقایق پایانی 
برای حفظ نتیجه، تحت فشار زیادی قرار داشتند. 
تک گل سه امتیازی پرســپولیس در این مسابقه، 
روی ارسال امید عالیشــاه برای عیسی آل کثیر به 
دست آمد. کاپیتان سرخپوشــان، توانسته در نیم 
فصــل دوم یکــی از مهمترین مهره های اوســمار 
باشــد. عالیشــاه هفته اول نیم فصــل دوم مقابل 
آلومینیوم، بخاطر محرومیت غایب بود. مسابقه ای 
که با شکســت پرســپولیس به پایان رســید. او از 

هفته شــانزدهم، به ترکیب پرســپولیس برگشت 
و تیمش در ایــن مدت، ۷ پیروزی و یک مســاوی 
در لیــگ و جــام حذفی به دســت آورده اســت.

عالیشاه در تیم اوسمار، نقشــی متفاوت با گذشته 
دارد. او در پرســپولیس فعلی، به عنــوان هافبک 
تهاجمی و پشــت ســر تک مهاجم این تیم، یعنی 
عیسی آل کثیر قرار می گیرد. اســتفاده از عالیشاه 
به عنــوان بازیکن ثابت در این پســت، از اواخر نیم 
فصل اول آغاز شــد. یحیی گل محمدی برای حل 
مشــکل موقعیت ســازی تیمش، بازی با استقلال 
خوزستان از سیستم سه دفاعه استفاده کرد و پس 
از شکست این ایده، سراغ استفاده از عالیشاه پشت 
سر تک مهاجم تیمش رفت. عالیشاه سه بازی آخر 
پرســپولیس در نیم فصل اول مقابل شــمس آذر، 
نساجی و مس رفســنجان در این پست بازی کرد. 
بازی هایی که پرســپولیس، دو برد و یک مســاوی 
به دســت آورد و عالیشاه هم، توانســت در این سه 
مســابقه ۷ موقعیت کلیدی برای تیمش بســازد.

نیم فصل دوم با حضور اوســتون اورونوف و عیسی 
آل کثیــر و هماهنگی آن هــا با ترابی و عالیشــاه، 
کاپیتان به بهترین فرمش در پســت جدید رسیده 
اســت. پرســپولیس در نیم فصل دوم، بجز دربی 
تهران در تمام مســابقاتش امید گل بیشتر از یک 
داشته و بازی با فولاد و پیکان، بر اساس آمار متریکا 
توانســت از امید گل ۴ عبور کند. خود عالیشاه هم 
فقط در یک بازی نیم فصــل دوم، نمره ای کمتر از 
۷ گرفتــه و همه بازی هــا، حداقل یــک موقعیت 
کلیدی برای تیمش ســاخته است. موقعیت هایی 
که یکی از آن ها در بازی امشــب مقابل ملوان، گلی 
سرنوشت ساز به همراه داشت. عالیشاه در سن ۳۲ 
سالگی، با پستی متفاوت از پست تخصصی خود در 
بیشتر سال های بازی، احیا شده و امیدوار است باز 
هم با پرســپولیس، جام قهرمانی لیگ را به دست 
آورد. تغییر پســت او و درخشــش در نقش جدید، 
یکــی از مهمترین عوامل اصلــی اوج گیری دوباره 

پرسپولیس در این فصل بوده است.

 نقش جدید کاپیتان

آخرین یادگاری یحیی برای پرسپولیس



مهاجم تیم پرســپولیس گفت: مشــکلات مالی به 
شکلی است که هر روز با اسنپ تردد می کنم.

 عیسی آل کثیر پس از برتری یک بر صفر پرسپولیس 
مقابل ملــوان، اظهار داشــت: بازی خیلی ســختی 
بود زیرا ملوان تیــم خوبی بود. یکی از ســخت ترین 
دیدارهای خود را انجام دادیم و خدا را شکر توانستیم 

برنده شویم.
وی درمــورد گل ۳ امتیازی خــودش، توضیح داد : 
این گل حاصل تــلاش همه بچه ها بود. خدا را شــکر 

توانستم  گلزنی کنم تا تیم ۳ امتیاز را بگیرد.
مهاجم پرسپولیس درمورد مشکوک به آفساید بودن 

این گل، تاکید کرد: هنوز صحنه گل را ندیده ام! 
آل کثیر درمــورد وضعیت تمدید قــرارداد بازیکنان 
پرســپولیس و دریافتی آنها، توضیح داد: پرداختی ها 
ضعیف بــوده و بچه ها ناراضی هســتند. برای خیلی 
از بچه ها مثل خودم قرارداد ســال گذشته را تسویه 
نکرده اند. امســال هم ۴۰ درصد دریافتی داشته ایم 
که سقف تیم نســبت به تیم های دیگر خیلی پایین تر 
اســت. بازیکنان ما هم زندگی دارند و خیلی از بچه ها 
متاهل هســتند. در این شــرایط اقتصادی شــرایط 
خیلی ســخت اســت. امیدواریم  این  مشکلات حل 

شود.
وی افزود: وظیفه داریــم در حیطه خودمان کار کنیم 
و ایــن کار را هم به بهترین شــکل انجــام می دهیم . 
امیدوارم باشگاه هم پیگیر باشد و هرچه سریع تر این 
مشــکلات را حل کند. تیمی که می خواهد قهرمان 

شود، دســت کم الان باید ۷۰ درصد دریافتی داشته 
باشد.

مهاجم پرسپولیس درمورد رقابت نزدیک با استقلال 
بــرای قهرمانی و میزان امیدواری خودش به کســب 
جام، عنوان کرد: فقط یک امتیاز با صدر اختلاف داریم 
و ســعی می کنیم هر هفته برنده شــویم. به تیم های 
دیگر فکر نمی کنیــم و کار خود را ادامــه می دهیم. 
باید دید در پایــان فصل چه پیش می آیــد. از لحاظ 
مالی شــرایط خوبی نداریم و هر روز با اسنپ می روم 
و می آیم. ســایر بچه ها هم چنین شرایطی دارند. تیم 
رو به جلو می رود و باید حق بازیکنــان را بدهیم. این 
کار طبیعی است. بچه ها متاهل هستند و شغل دومی 

هم ندارند. 
وی اضافه کرد: تمام تمرکز بچه ها روی بازی ها است. 
بازیکن نمی تواند ذهن خود را درگیر شــغل دیگری 

کند.
آل کثیر درخصوص محرومیت اوســمار از حضور در 
این بازی، توضیح داد: خــودش در این مورد صحبت 
کرد اما نیازی نبود با او کارت قرمز بدهند. در کل مهم 

برد تیم بود که توانستیم آن را به دست آوریم.
وی درمورد اینکه اســتقلالی ها مدعی هستند اجازه 
نمی دهند مــا قهرمان شــویم، گفت: درمــورد تیم 
خودمان و بازی با ملوان سوال کنید. نظر شخصی شان 

و برای ما قابل احترام است.
مهاجم پرسپولیس درمورد اینکه انتظارات از او خیلی 
بالا اســت، تصریح کرد: تیم برنده شده و این موضوع  

مهم است. این حرف هم صحبت شما است و صحبت 
مربی تیم نیست.

آل کثیر درخصوص اینکه آیا پرسپولیس مانند سال 
گذشــته می تواند دبل کند، تاکید کــرد: راه خود را 
ادامه می دهیم و از آینده خبر نداریم. هر اتفاقی بیفتد 
دست آن بالایی اســت. وظیفه داریم تلاش خود را به 

کار بگیریم.
وی درپاســخ به این سوال که آیا از باشــگاه سپاهان 

طلب دارد، گفت: طلبی ندارم.
مهاجم پرسپولیس درمورد اینکه با توجه به از دست 
دادن نبیل باهویی و شــهاب زاهدی، تصور نمی کند 
این تیم نیــاز به جذب مهاجــم دارد، عنوان کرد: این 
نظر شما است. شما تشــخیص بدهید. مربی باید نظر 
بدهد. نمی دانم این ســوال ها از عمد است یا خیر اما 
پرســپولیس مهاجمانــی مثل وحید امیــری، امید 

عالیشاه، عیسی آل  کثیر، ابوالفضل بابایی.... دارد. 
آل کثیــر درواکنش به این موضوع کــه باید مالکیت 
مشترک سرخابی ها تا ۵ اردیبهشت رفع شود، توضیح 
داد: از این مسائل اطلاعی ندارم. سعی دارم زیاد پیگیر 
چنین مســئله ای نباشــم تا تمرکز خود را از دست 
ندهم.  تمرکز مــن روی دیدارهای دیگــر مثل بازی 
بعدی با صنعت نفت اســت. این مســائل به مدیریت 

بازمی گردد.
وی درمــورد مصدومیت خــود با یک شــادی گل 
خطرناک، گفت: مقداری ســرگیجه گرفتم. مشکل 

خاصی نیست.

هر روز با اسنپ تردد می کنم
آل کثیر: 

گلایه های تند اسماعیلی فر: 
مفتی برای پرسپولیس بازی 
می کنم ولی شأنم را نگه دارید

مدافع تیم پرســپولیس در خصوص عدم تمدید 
قرارداد باشــگاه اظهار داشــت: شــما چگونه 
به بازیکنــی که ۳۵ درصــد دریافتی داشــته 

می خواهید درخواست تمدید قرارداد بدهید.
 دانیال اسماعیلی فر پس از پیروزی پرسپولیس 
مقابل ملــوان گفــت: نتیجه اش خداراشــکر 
باب میــل بــود و توانســتیم ۳ امتیاز بــازی را 
بدســت آوریم. چند بازی آخر فصل همیشــه 
حساســیت های خاص خــودش را دارد. مهم 
پیروزی اســت و در کنارش بازی زیبا که امروز 
بازی خوبی به نمایش نگذاشتیم ولی خداراشکر 

پیروز شدیم. 
مدافع پرسپولیس در خصوص اینکه یک امتیاز 
با اســتقلالی ها فاصلــه دارند و قرار اســت چه 
بشــود، گفت: قرار است چه بشــود را نمی دانم 
ولی امیدوارم تیمی که لیاقــت قهرمانی را دارد 

امیدوارم به قهرمانی برسد.
اسماعیلی فر در خصوص خطای عالیشاه گفت: 
فکر نمی کنم خطا شــده باشــد زیرا او تکل زد و 

توپ را گرفت. به نظرم خطا نبود.
وی در خصوص تمدید قراردادش با پرسپولیس 
گفت: تا این لحظه که با شــما هستم یک ذره در 
خصوص تمدید با من صحبت نشــده است و من 
هیچ نقشی در تمدید ندارم. کسی که نقش دارد 
باشگاه و سرمربی تیم اســت و باید دید شرایط 
چه می شود. الان به نظرم مســائل مهم تری در 
باشگاه وجود دارد که به فکر تمدید قرارداد با من 

نیستند. 

وی ادامه داد: مسائلی پیش روی تمدید قرارداد 
است، آن هم اینکه تســویه حساب سال  گذشته 
را انجام دهند و دریافتی امسال من را بدهند که 
متاســفانه در حدِ فاجعه بود. یکجوری شده که 
به آپشن های سال گذشــته اصلا فکر نمی کنم و 

تنها ۳۵ درصد دریافتی داشتیم.
اســماعیلی فر گفت: شــما چگونه به بازیکنی 
که ۳۵ درصــد دریافتــی داشــته می خواهید 
درخواســت تمدید قرارداد بدهید. من عاشــق 
پرسپولیس هستم و مفتی هم برای این تیم بازی 
می کنم. همــه می دانند که قــرارداد من چقدر 
اســت و فکر می کنم از نظر قرارداد نفر ششــم و 
هفتم بین همه مدافعان راست لیگ هستم. شما 
شــان بازیکن پرســپولیس را نگه ندارید، قطعاً 
شان باشگاه را نیز حفظ نخواهند کرد. امیدوارم 
دریافتی های ما را به حدی برسانند که بتوانند به 

مرحله تمدید برسد. 
وی ادامه داد: البته الان به شــکلی شده که فکر 
می کنم من را نمی خواهند زیرا در این خصوص 
با من حرف نمی زنند و می گویند فــردا و فردا و 
درگیر مجوز حرفه ای هستند. با این شرایط فکر 
می کنم بازیکنی که حقش است را در اینجا نگه 
دارند. من دوســت دارم در اینجــا بمانم زیرا هر 
بازیکنی که برای اســتقلال و پرسپولیس بازی 
می کند، اولویت اولش اینجاســت. اســتقلال 
وپرســپولیس تیم هایی هســتند که هر کسی 
آرزویش اســت برای این تیم ها بــازی کند ولی 

مدیریت نیز باید هم سو با بازیکنان باشد.

ون میکز
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ســرمربی   
پیشــین 

تیــم فوتبــال 
اعتقاد  پرسپولیس 
دارد این تیــم در مصاف با ملوان ۱۰ 

نفره بازی کرده است.
حمید درخشــان  درباره برتری یک 
بر صفر پرســپولیس برابــر ملوان 
اظهار داشــت: گرفتن ســه امتیاز 
مهم بود، ولی پرســپولیس در نیمه 
دوم شــرایط خوبی نداشت. انتظار 
داشتیم تعویض های خوبی صورت 
بگیرد که این اتفاق رخ نداد و در واقع 
تعویض های پرســپولیس نتوانست 
فشــار ملوان را روی دروازه این تیم 
کم کند. پرســپولیس در نیمه دوم 
۱۰ نفــره بــازی کرد، چــون یکی 
از بازیکنــان واقعاً عملکــرد خوبی 
نداشــت و البته من دوســت ندارم 

اسمی از آن بازیکن بیاورم.
وی با اشاره به عملکرد مثبت اوسمار 
لوس ویرا در پرسپولیس خاطر نشان 
کرد: قطعاً این مربــی نتایج خوبی با 
پرسپولیس گرفته، ولی مسئله مهم 
دیگر، شــکل بازی تیم اســت. الان 
پرسپولیس در حساس ترین شرایط 
قرار دارد و اگر قرار باشــد نیمه دوم 
بازی با ملــوان دوباره تکرار شــود، 
بدون شــک کار پرســپولیس برای 
قهرمان شدن ســخت خواهد شد. 
پرســپولیس نبایــد در بازی های 
آینده غفلت و اشتباهی داشته باشد.

پیشکســوت باشــگاه پرسپولیس 
در پاســخ به این پرســش که برای 
قهرمانــی در لیــگ برتر، شــانس 
پرسپولیس بیشتر است یا استقلال، 
تأکید کــرد: به نظر من شــانس هر 
دو تیم برابر اســت و تیمی قهرمان 

خواهد شــد که در بازی های آینده 
کمترین اشــتباه و بیشترین تمرکز 

را داشته باشد.
ســرمربی پیشــین تیــم فوتبال 
بــه  واکنــش  در  پرســپولیس 
مصاحبه هــای برخــی از بازیکنان 
و اعضای کادر فنی اســتقلال علیه 

پرســپولیس گفــت: بازیکنــان و 
کادر فنــی پرســپولیس نبایــد به 
مصاحبه هــای اســتقلالی ها توجه 
کنند. آنها ســبک و شیوه خودشان 
را دارند، ولی پرســپولیس فقط باید 
روی بازی هــای خــودش تمرکز و 

بهترین نتایج را کسب کند.

درخشان: پرسپولیس مقابل ملوان ۱۰ نفره بازی کرد!



تجارت و ملت با هم شدند
 کنسرسیوم بانکی پرسپولیس 

را می خرد!
در آخریــن تصمیمــات، بنا شــده تنهــا روند 
واگــذاری باشــگاه پرســپولیس طی شــود و 
استقلال کماکان زیر نظر وزارت ورزش و جوانان 
به فعالیت خــود ادامه خواهد داد.کنسرســیوم 

بانکی پرسپولیس را می خرد!
 مالکیت مشــترک اســتقلال و پرســپولیس 
همچنان بزرگترین مشــکل این دو باشگاه برای 
دریافت مجوز حرفه ای به شمار می رود. مشکلی 
که هنوز بــه قوت خــود پابرجاســت و آخرین 
جلســات و تلاش ها برای جلوگیــری از حذف 

سرخابی ها از آسیا ادامه دارد.
پیگیری ها نشــان می دهــد تا ایــن لحظه و در 
آخرین تصمیمات گرفته شده از سوی مسئولان 
ذیربط، قرار اســت 8۱ درصد از ســهام باشگاه 
پرســپولیس به یک »کنسرســیوم« متشکل 
از ۵ بانک واگذار شود و اســتقلال همچنان زیر 
نظر وزارت ورزش به کار خود ادامه دهد. این در 
شرایطی است که پیش از تصمیم به واگذاری دو 
باشــگاه به هلدینگ های بانک های غیردولتی 

گرفته شده بود.
آگهی فروش باشگاه پرسپولیس منتشر می شود 
و پس از طی رونــد قانونی، 8۱ درصد از ســهام 
ســرخ های پایتخت بــه صورت رســمی به این 

کنسرسیوم واگذار خواهد شد.
»کنسرسیوم«، هیئتی متشکل از ۵ بانک ملت، 
تجارت، صادرات، شهر و رفاه است که قصد دارند 
به صورت مشــترک مالکیت 8۱ درصد باشگاه 
پرســپولیس را بر عهده بگیرند. در این بین البته 
ممکن است درصد ســهام بانک ها با هم تفاوت 
داشــته باشــد.در صورت واگذاری 8۱ درصد از 
سهام باشگاه پرســپولیس، میزان سهام وزارت 
ورزش در این باشــگاه به زیر ۱۰ درصد خواهد 
رسید و به این ترتیب مشــکل مالکیت مشترک 
استقلال و پرســپولیس حل می شود. ۱۰ درصد 
از ســهام ســرخابی ها دو ســال پیش از طریق 

فرابورس به مردم واگذار شده است.
طبق اعــلام کنفدراســیون فوتبال آســیا، ۵ 
اردیبهشــت آخرین زمــان برای رفع مشــکل 

مالکیت مشترک پرسپولیس و استقلال است.
      

امیری:
 پرسپولیس را به آرامش 

برسانید زیرا با کوچک ترین 
حاشیه جام را از دست می دهیم

بازیکن تیم پرسپولیس گفت: می خواهم  تیم را 
به آرامش برســانند زیرا با کوچک ترین حاشیه 

جام را از دست می دهیم.
 وحیــد امیری پــس از برتــری یک بــر صفر 
پرســپولیس مقابل ملوان، اظهار داشت: این برد 
خیلی خوب را به همه هواداران تبریک می گویم. 
می دانســتیم بازی بسیار ســختی است.  به تیم 
ملوان کــه امروز عالــی بازی کرد هــم تبریک 
می گویم. تنها تیمی بودند که خیلی به ما فشــار 
آوردند. ضد فوتبال بازی نکــردن این  تیم، این 
مســابقه را خوب کرده بود. ۲ تیم برای ۳ امتیاز 
جنگیدند  که خدا را شــکر سهم ما شد. امیدوارم 

در آینده اتفاقات خوبی را رقم بزنیم.
وی درمورد گلایه های دانیال اســماعیلی فر از 
نحوه پرداختی های باشگاه پرسپولیس و شرایط 
تمدید قراردادها، گفت: تنها خواسته هواداران و 
بازیکنان این است که تیم را به آرامش برسانند. 
الان کوچک ترین حاشــیه ای ممکن است به از 

دست رفتن جام منجر شود. 

قرمز

 محمود یــزدان پناه فدائــی  مربی تیــم فوتبال 
پرســپولیس گفت: هرکس هر حرفــی بخواهد علیه 

پرسپولیس می زند و هیچکس جلودارش نیست.
 ســید جلال حســینی پس از برتری یــک بر صفر 
پرســپولیس مقابل ملوان، اظهار داشت: پس از دیدار 
مقابل گل گهر یک بازی ســخت دیگر را انجام دادیم. 
در نیم فصل دوم کار برای همه تیم ها ســخت اســت 
و تیم های مدعی کار ســخت تری دارند. بچه های ما 
امروز خیلی خوب تلاش کردنــد و مقابل تیم خیلی 
خوب ملــوان که جاندار بازی می کــرد و نتایج خوبی 

گرفته است، تلاش زیادی کردند. 
وی افزود: باید از هواداران مان تشــکر کنم که در این 
شرایط سخت کنار پرســپولیس بودند. امیدوارم در 

دیدارهای آتی نیز به این روند خوب ادامه بدهیم.
مربی پرسپولیس درمورد اظهارات مربیان دیگر علیه 
سرخ پوشان و اینکه آیا این موضوع روی عملکردشان 
تاثیر دارد، گفت: زیاد به این مسائل فکر نمی کنیم اما 
سال ها اســت این اتفاق می افتد. هرکس هرچه دلش 
می خواهد می گوید و کسی هم نیســت جلویشان را 
بگیرد. چند سال قهرمان شدیم اما حرف هایی که در 
آن زمان زده شد، بدتر از حرف های فعلی بود. هرچند 

اگر حرف بزنیــم، خیلی زود با ما برخــورد می کنند. 
چندین بار خودم گفتــه ام اگر قرار بــه جواب دادن 
باشد؛ می توانیم این کار را انجام بدهیم اما خواسته اند 

چنین کاری نکنیم.
حســینی ادامه داد: البته اشتباه اســت و باید جواب 
بدهیم. شــرایط به شــکلی شــده که هرکس هرچه 
دلش بخواهد می گوید که اصلا درست نیست. کمیته 
انضباطــی و کمیته اخلاق تاکنــون کاری نکرده اند. 
دوســت نداریم تمرکزمان از بین بــرود. در تمام این 
ســال ها چنین کاری انجام داده ایم. متاسفانه برخی 
نهادها باید برخــورد کنند که ایــن کار را نمی کنند. 
برخورد نکردن کمیتــه انضباطی و کمیته اخلاق این 

اجازه را می دهد چنین اتفاقی بیفتد.
وی درواکنــش به این موضوع کــه در صورت برابری 
امتیازهای استقلال و پرســپولیس مشخص نیست 
کدام تیم قهرمان می شــود، عنوان کرد: اصلا به این 
مســائل فکر نمی کنیم. بازی به بازی پیش می رویم. 
آخر فصل هر تیمی بیشتر امتیاز داشته باشد قهرمان 
می شــود. در حال حاضر نیــز تمام تمرکــز ما روی 
دیدار بعدی اســت تا شــرایط خود را حفظ کنیم. به 
صحبت های ســازمان لیــگ توجهی نداریــم و باید 

تمرکزمان روی کار خود باشد.
مربی پرســپولیس درمورد اینکه ظاهرا برخی نفرات 
تعویضی این تیم از قبل مشــخص اســت و به صورت 
مثــال مهدی ترابــی و اوســتون اورونوف بــا وجود 
عملکرد خوب بیرون آمدند و آیــا این موضوع به ضرر 
سرخ پوشان تمام نمی شــود، گفت: پس از تعطیلات 
شرایط سخت است. بچه های ما هم  چند بازی سخت 
انجام دادنــد. تفکر ســرمربی تیم اســت. امیدوارم 
همه کمک  کنند تا شــرایط خوبی داشته باشیم . هر 
بازیکنی  تعویض می شود یا از بیرون به زمین می آید، 

باید به تیم کمک کند.
حســینی درمورد ناراحتی مهدی تارتــار از قضاوت 
پیام حیدری، تاکیــد کرد: در بــازی قبلی هم گفتم 
کارشناســان می توانند بهتر نظر بدهنــد. اینکه داور 

خوب یا بد سوت زده باید درموردش صحبت کنند.
وی درمورد میزان رضایتش از عملکــرد تیم، گفت: 
پس از تعطیلات شــرایط خیلی سخت است. ۲ بازی 
سخت مقابل تیم های خوب ملوان و گل گهر داشتیم. 
بچه ها تمام تــلاش خود را کردنــد. در نیم  فصل دوم 
کار سخت است اما بچه ها با تمام وجود بازی کردند و 

نتایج خوبی گرفتیم. 

 هرچه دلشان بخواهد درمورد پرسپولیس می گویند 
و هیچکس برخورد نمی کند

4 سید جلال حسینی:
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مدیرعامل پرســپولیس گفــت: آخرین 
صحبت با خصوصــی ســازی و وزارت 
اقتصاد، اینکــه ۵ بانک اعــلام آمادگی 

کردند برای روز یکشنبه  ثبت نام کنند.
رضا درویش پس از برتــری یک بر صفر 
پرســپولیس مقابل ملوان اظهار داشت: 
خدا کمک کرد و زحمات بچــه ها به بار 
نشســت. ملوان نشــان داد که بی خود 
نیســت که در ایــن رده جــدول حضور 
دارد. تبریک می گویم به مــردم انزلی و 
تیم خوب انزلی. قبلا هــم گفته بودم ما 
8 فینال داریم و اگر سربلند بیرون بیاییم 
خدا کمک می کند و اگر بناست قهرمان 

شویم، وظیفه مان است که پیروز شویم.

وی درباره اینکه امروز سرمربی استقلال 
درباره پرســپولیس صحبت کرد، گفت: 
این حرف ها بچه بازی اســت و حاشــیه 

برای فوتبال ما مشکل ایجاد کرده است.
مدیرعامل پرســپولیس درباره شــرایط 
واکذاری این تیم گفــت: آخرین صحبت 
بــا خصوصــی ســازی و وزارت اقتصاد، 
اینکه به صورت کنسرسیوم ۵ بانک اعلام 
آمادگــی کردند برای روز یکشــنبه ثبت 
نام کنند و فکر می کنم ۳ اردیبهشــت کار 
واگذاری و ثبتی انجام می شــود تا بتوانیم 
مدارک را بارگذاری کنیم.درویش درباره 
اینکه آیا پرســپولیس بدهی دارد، عنوان 
کرد: بله مشکل بدهی نداریم و اگر بدهی 
داشــتیم به ما از طریق فیفــا و یا کمیته 
مجوز حرفه ای اعلام می شــد. بدهی ها را 
همه پرداخت کردیــم.وی درباره بدهی 
پرســپولیس به گل محمدی عنوان کرد: 
یکی از اقساط را به گل محمدی بدهکاریم 
و با توجه که تیم از نظــر مالی در مضیقه 
است، ایشان قبول کردند تا چند روزی به 

تعویق بیفتد تا ما مشکلات را حل کنیم.

درویش: 5 بانک برای خرید پرسپولیس اعلام آمادگی کرده اند



کارشــناس فوتبال درباره عملکــرد بازی های هفته 
بیســت و ســوم لیگ برتر فوتبال توضیحاتی را بیان 
کرد.محمود کلهر کارشــناس فوتبــال درباره اینکه 
مسابقات هفته بیست و سوم را چطور ارزیابی می کند، 
گفت: به هر حــال هفته خوب و پرگلــی بود. در حال 
حاضر تیم های پایین جدول بازی های خود را می برند 
و کار برای همه تیم ها سخت می شــود و تمام تیم ها  
آمادگــی لازم را دارنــد و هماهنگ هســتند و فکر 

می کنم اصلا نتایج قابل پیش بینی نیست.

پرسپولیس برابر ملوان مقتدرانه پیروز شد 
کلهر درباره برد سرخپوشــان برابر تیم ملوان اظهار 
کرد: تیم پرســپولیس در واقع این بازی را مقتدرانه 
پیروز شــد و خیلی خوب تیم ملــوان را آنالیز کرده 
بود. عناصر هجومی سرخپوشــان شامل  ارونوف، آل 
کثیر، ترابی و عالیشــاه بودند که ســروش رفیعی از 
پشت به این ها اضافه می شــد و فکر می کنم ترکیب 
خوبی در بخش حمله ایجاد شــده بــود. پیش روی 
دانیال اســماعیلی فر از سمت راســت و عبدالکریم 
حسن از سمت چپ باعث می شد پرسپولیس صاحب 

موقعیت خوبی شود.

پرسپولیس با هوشیاری آل کثیر به گل رسید 
او افزود: در نیمه اول بازی، تیم ملوان هم پرسپولیس 
را آنالیز کرده بود و تمام راه های نفوذ سرخپوشــان را 
گرفتــه بود، امــا در مجموع نیمه دوم سرخپوشــان  
توانســتند با کار های ترکیبی زیــادی که می کردند 
و توپ هایــی که بــه کانال های کنــاری می بردند و 
ارسال های خوبی که داشــتند در نهایت موفق شدند 
با هوشــیاری عیســی آل کثیر که یک بازیکن گلزن 
هســت و روی نقاط کــور حریف خیلــی خوب جا 

می گیرد به گل برسند.

پرسپولیس با تراکم دفاعی خوب توانست 
برنده بازی شود 

کلهر گفت: همچنین اوســمار تغییر سیســتم دارد 

زمانی که تیمــش گل زد و در واقــع عناصر تدافعی 
خود را به داخل زمین مســابقه آورد و توانست نتیجه 

را حفظ کند. 
ضمن اینکه تعویض هایی که مهــدی تارتار انجام داد 
در واقع در جهــت رو به جلو بردن تیمــش بود که در 
بعضی از دقایق  ملوانی ها  از ســمت چپ پرسپولیس 
که عبدالکریم حسن حضور داشــت، نفوذ می کردند 
و آمدن عمری داشــت کار را برای پرسپولیس سخت 
می کرد و  انزلی چی ها حملات زیــادی را در محوطه 
جریمه سرخپوشان ایجاد کردند که دیدیم مدافعان 
پرسپولیس با تراکم بالا توانســتند  نتیجه بازی را به 

نفع خود به پایان ببرند.

گلر جوان پرسپولیس در کنترل توپ نقص دارد 
پیشکسوت پرسپولیس درباره اینکه عملکرد رفیعی 
دروازه بان جوان پرســپولیس در این بــازی چطور 
ارزیابی می کند، گفــت: این موضــوع نوید روز های 
خوب را به فوتبالمان می دهد که از بازیکنان جوان به  
خوبی استفاده کنیم. یکسری نواقص را در پای رفیعی 
دیدم  و کنتــرل هایش خوب نبــود و همین موضوع 
می توانســت به تیم ملوان کمک کند تا به گل برسد. 
اگر رفیعی این نقص را برطرف کند می تواند رفته رفته 
پخته تر و بهتر شــود. من فکر می کنم اگر به نیرو های 
جوان بیشــتر فرصت بدهیــم،  نقاط ضعــف خود را 
برطرف می کنند. به نظرم ایــن گلر جوان نمره قبولی 
گرفت، با توجه به اینکه پرســپولیس دارد بازی ها را 

پیروز می شود.

رقابت سرخابی ها تا پایان بازی ها خواهد بود 
کلهر درباره اینکه برد اســتقلال برابــر آلومینیوم را 
چطور ارزیابــی می کند، گفت: به هر حال اســتقلال 
خیلی  خوب بازی کرد و این رقابت شــانه به شانه  بین 
پرسپولیس و اســتقلال می تواند در هفته های آینده 
کمک کند تا بازی هــا جذاب تر شــود. ضمن اینکه 
تیم هایی مثل ســپاهان و تراکتور فاصلــه گرفتند و 

رقابت بین سرخابی ها تا آخر بازی ها می تواند باشد.

پرسپولیس امسال می تواند قهرمان لیگ شود
او درباره اینکــه کدامیک از تیم های پرســپولیس و 
اســتقلال می توانند قهرمان شــوند، گفت: من فکر 
می کنم تیم پرســپولیس بــا این نوع بــازی که ارائه 

می دهد می تواند امسال قهرمان لیگ شود.
کارشناس فوتبال درباره تساوی ســپاهان برابر تیم 
نســاجی گفت: به نظرم تیم ســپاهان اگر می خواهد 
جزو ۳ تیم اول جــدول رده بندی باشــد باید نتایج 

بهتری بگیرد. 
معلوم است تیم سپاهان دچار بحران شدید و حواشی 
زیاد شده است که این مســائل به این تیم ضربه زده 
اســت. من فکر می کنم  ســپاهان تقریبــا از کورس 

قهرمانی دور شده است.

نوسان زیاد باعث عدم نتیجه گیری سپاهان
 و تراکتور شده است 

کلهر درباره شکســت ســنگین تراکتــور برابر تیم 
ذوب آهن گفت: تیم تراکتور هــم بد باخت و به نظرم 
تیم های تراکتور و سپاهان نوســان زیادی داشتند  و 
باعث شــده که نتایج ضعیف هم بگیرنــد. اگر تیمی 
می خواهد در کورس  باشــد  باید با کمترین نوسان و 
افت به سمت قهرمانی برود که این مشکل در هر ۲ تیم 

تراکتور و سپاهان وجود داشته است.

پیشکسوت پرســپولیس عقیده دارد 
این تیم شانس اول قهرمانی لیگ برتر 

است.
مرتضی کرمانی در ارزیابی از عملکرد 
تیم پرســپولیس در نیــم فصل دوم 
رقابت های لیگ برتــر فوتبال، اظهار 
کرد: پرســپولیس ســال گذشته نیز 
با وجود این که از صــدر جدول فاصله 
گرفته بود اما بدون حاشــیه و ســر و 

صدا پیش رفــت و توانســت قهرمان 
لیگ شــود، امسال هم شــاید خیلی 
از رقیبانــش در حاشــیه باشــند اما 
پرســپولیس چراغ خامــوش حرکت 
می کنــد و تنها یــک امتیــاز با صدر 
جدول فاصلــه دارد. تصــور می کنم 
همانند سال گذشته پرسپولیس تمام 
بازی ها را می برد و به ســمت قهرمانی 
پیش مــی رود.وی گفت: ســبکی که 

پرســپولیس بازی می کنــد همانند 
ســبک یحیی گل محمدی است تنها 
با این تفاوت کــه از جلو پرس می کند 
و کمی جلوتر پیش مــی رود و فوتبال 
خوبی را به نمایــش می گذارد. به ویژه 
در بازی با ملوان عملکرد پرســپولیس 
برای کســب ۳ امتیاز بازی واقعا راضی 
کننده بود و بازی خوبــی را به نمایش 
گذاشت. قهرمانی پرســپولیس دور از 

دسترس نیست و من امید زیادی دارم.
کرمانــی مقــدم خاطرنشــان کرد: 
مطمئن باشــید که اســتقلال دوباره 
امتیــاز از دســت می دهد و شــانس 
صدرنشینی اســتقلال کم است. البته 
پرسپولیس هم شــاید امتیاز از دست 
بدهد امــا با رونــد موفقیت آمیزی که 
پرســپولیس در پیش گرفته شــانس 

قهرمانی آن بیشتر از سایر تیم هاست.

رقابت تنگاتنگ سرخابی ها باعث جذابیت بازی ها می شود
کلهر: 

بادامکی: 
رفیعی اگر قدر خودش را 

بداند حرف های زیادی برای 
گفتن دارد

معاون تیم فوتبال پرســپولیس اظهار داشــت: 
امیر رضا رفیعی دروازه بان با کیفیتی است و اگر 
قدر خودش را بداند می تواند در آینده حرف های 

زیادی برای گفتن داشته باشد.
حســین بادامکی پس از پیــروزی تیم فوتبال 
پرســپولیس مقابــل ملــوان گفــت: بــازی 
فوق العاده سخت بود و ملوان نشان داد که این 
امتیازاتی گرفته حقش بوده و تیمی تاکتیکی 

است. 
وی ادامه داد: طبیعــی بود که در نیمــه دوم با 
توجه به فشار مسابقات خســته بشویم. قبل ما 
استقلال برده بود و ما باید می بردیم و خداراشکر 

این اتفاق رخ داد.
معاون پرســپولیس در خصوص عملکرد رفیعی 
در دروازه ایــن تیم گفت: رفیعــی کنار علیرضا 
بیرانوند دارد ۳ سال کار می کند و حضور علیرضا 
در کنار او بی تاثیر نبــوده. بچه ها نیز از او حمایت 
کردنــد و آن اعتماد به نفس بیشــتر شــده و ما 

شرایطمان بهتر شده است. 
وی ادامه داد: به غیر از دقایق پایانی بازی امروز 
با ملوان، در بازی های گذشته توپ آنچنانی هم 
با توجه به نوع بازی بچه ها روی سمت دروازه ما 
نیامد ولــی امیر رضا نیز دروازه بــان با کیفیتی 
اســت و اگر قدر خودش را بدانــد می تواند در 
آینده حرف های زیــادی برای گفتن داشــته 

باشد.
معاون پرسپولیس در خصوص شرایط واگذاری 
تیم اظهار داشت: گفته شده ۳-۴ بانک قرار است 
وارد معامله شوند و هر چه می شــود باید در این 
هفته صورت بگیرد تا پرســپولیس و هوادارانش 

متضرر نشوند.
      

ترابی:
 باید منتظر لغزش استقلال 

بمانیم
هافبک تیــم فوتبال پرســپولیس گفت: تلاش  
می کنیم تمام بازی هایمان را ببریم اما شــرایط 
اکنون دست استقلال است و باید منتظر لغزش 

آنها باشیم.
مهــدی ترابی پــس از پیــروزی یک بــر صفر 
پرسپولیس مقابل ملوان گفت: به هواداران مان 
تبریک می گویم که آمدنــد و حمایت کردند. ما 
می دانســتیم بازی ســختی داریم، ملوان یکی 
از بهترین  تیم های لیگ اســت و خداراشکر که 

سربلند از زمین بیرون آمدیم.
وی درباره رقابــت با اســتقلال در صدر جدول 
عنوان کــرد: ما کــه تــلاش می کنیــم تمام 
بازی هایمان را ببریم اما شــرایط فعلی دســت 
استقلال اســت. آنها با یک امتیاز بالاتر هستند 
و باید منتظر لغزش این تیم باشــیم. ما بازی به 

بازی پیش می رویم.
هافبک پرســپولیس درباره اینکه استقلالی ها 
گفتند گل پرســپولیس آفســاید بوده، اظهار 
داشــت: ما کار خودمان را می کنیــم و درباره 
کســی حرف نمی زنیــم. بازی به بــازی پیش 
می رویم و ان شــاءالله که اتفاقات خوبی برای ما 

رقم بخورد.
ترابــی در واکنــش به ایــن موضــوع که در 
هفته هــای گذشــته  گفتــه بود ســال آخر 
قراردادش با پرســپولیس اســت، گفت: هیچ 
چیزی تغییــر نکــرده و صحبتی با باشــگاه 
نداشــتم و با هیچ باشــگاه دیگری هــم تا الان 

مذاکره نکرده ام.

میدان
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کرمانی مقدم: شانس قهرمانی پرسپولیس بیشتر از استقلال است



محمدی: 
مغز آدم از مشکلات استقلال 

سوت می کشد
وینگر تیم استقلال گفت: مشکلاتی در استقلال 

وجود دارد که مغز آدم سوت می کشد.
 مهــرداد محمدی پــس از برتری یــک بر صفر 
اســتقلال مقابل آلومینیوم اراک، اظهار داشت: 
به ویژه در نیمه اول یک بازی خیلی خوب انجام 
دادیم و کنترل بازی دســت مان بود. خدا را شکر 
توانســتیم ۳ امتیاز را بگیریــم و دل هواداران را 

شاد کنیم.
وی درمورد مشکلات باشــگاه استقلال، توضیح 
داد: این مشــکلات روی تیم تاثیر می گذارد. نه 
تنها از ما حمایت نمی شــود بلکــه کم کاری هم 

می شود . 
از ابتدای فصل که به اســتقلال آمدم، مشکلاتی 
را دیده ام که مغز آدم سوت می کشد. در کورس 
قهرمانی هستیم اما هیچکس به ما سر نمی زند. 
نمی فهمم استقلال چه باشگاهی است اما دلم به 

حال هوادار می سوزد.
وینگر اســتقلال تصریح کــرد: در ابتدای فصل 
قرارداد خود را کم کردم تا مشــکل تیم حل شود 

اما بدتر شد. 
محمدی درمورد اینکه این مشکلات سبب شد 
مدتی نیمکت نشین شود، عنوان کرد: به تصمیم 
ســرمربی احترام می گذارم زیرا با بیرون ماندن 
من هم تیم نتیجه گرفت. مشکلی نمی بینم زیرا 
بازیکن حرفه ای هستم. اهل مصاحبه نیستم اما 
اعصاب آدم از برخی مشــکلات خورد می شود و 

باید آنها را بگوییم.

وی درمورد میــزان دریافتی اش از اســتقلال، 
گفت: حــدود ۳۹-۳8 درصد پــول گرفته ام که 
مهم نیســت زیرا بچه های دیگر از سال گذشته 

هم دریافتی نداشته اند.
 ما را با تیم های دیگر مقایســه کنید. همه تلاش 
خود را می کنیم اما انتظاراتمان خیلی بیشــتر 

است.
بازیکن استقلال درخصوص اینکه چه انتظاری 
از علی خطیر دارد، تصریح کرد: صحبتی ندارم. 
فقــط می خواهم از تیــم حمایت شــود. از اول 
فصل به خاطر هــواداران تلاش کردیم و زحمت 
کشــیدیم. انتظار داریم زود تمام شود اما با این 

روند به مشکل می خوریم.
      

جواد نکونام محروم شد
جواد نکونام با کارتی کــه دریافت کرد، از حضور 

در بازی بعدی استقلال محروم شد.
جواد نکونــام بــا دریافــت کارت زرد در بازی 
آلومینیوم اراک - اســتقلال، ۲ کارته شــد و در 
بازی با شمس آذر قزوین نمی تواند روی  نیمکت 

بنشیند.
دیدار اســتقلال و شمس آذر از ســاعت ۱8 روز 

جمعه ۳۱ فروردین آغاز خواهد شد.

رختکن

6
دوشنبه       27   فروردین1403     شماره 375

پیشکســوت پرســپولیس گفت: انتظار داشتم تیم 
های بیشتری برای قهرمانی رقابت کنند، اما عملکرد 
سپاهان و تراکتور در نیم فصل دوم به گونه ای بود که 

از کورس قهرمانی خارج شدند.
پایان رافت، پس از پیروزی ســرخ پوشان برابر ملوان 
بندر انزلی اظهار کرد: هر چقدر کــه لیگ به روزها و 
هفته های حسای خود نزدیک می شود، جدال بین دو 
تیم استقلال و پرسپولیس بیشــتر می شود. از شروع 
لیگ این دو تیم مشکلات زیادی در فوتبال آماتور ما 
داشتند و نبود زمین، امکانات، پول و... شرایط سختی 

را برای تیم ها و به ویژه استقلال و پرسپولیس رقم زد.
وی گفت: امســال کیفیت تیم ها به گونه ای بود که از 
شــروع فصل این طور به نظر می رسید که ۵ تیم برای 
قهرمانی رقابت می کنند اما فعلا تنها ۲ تیم استقلال 
و پرســپولیس برای قهرمانی می جنگند و تیم های 

تراکتور و سپاهان از کورس قهرمانی عقب ماندند.
وی گفت: سپاهان با این همه ستاره در نیم فصل دوم 
فوق العاده ضعیف کار کرد و تعجب می کنم که با این 
همه بازیکن چرا نیم فصل دوم این قدر ضعیف ظاهر 

شد.این پیشکسوت پرســپولیس تصریح کرد: البته 
تراکتور و سپاهان در جام حذفی هستند اما از گردونه 

قهرمانی رقابت های لیگ برتر خارج شدند.
وی با بیان این که امســال شــاهد لیگ بی کیفیتی 
بودیم، خاطرنشــان کرد: امســال در لیــگ دو تیم 
شمس آذر و ملوان انزلی برخلاف تیم هایی که هزینه 
ســنگینی انجام داده بودند و امکانات خوبی داشتند 

عملکردشان موفق و رو به رشد بود.
وی ادامه داد: تــا پایان فصل ۷ هفتــه باقی مانده که 
قهرمانی به دو تیم اســتقلال و پرسپولیس می رسد. 
البته سرخ آبی ها دو ســبک متفاوت بازی می کنند و 
باید دید در آخر نیم فصــل دوم جام قهرمانی به کدام 

تیم خواهد رسید.
رافت در ارزیابی از تیم ملوان بندر انزلی خاطرنشــان 
کرد: ملوان جلوی پرسپولیس بســته و فشرده بازی 
می کرد و خطوط را به درســتی رعایت می کرد؛ یک 
لحظه غفلت کرد و عیســی آل کثیر توانست یک گل 
وارد دروازه اش کند. به هر صورت بــازی فوق العاده 
ســختی بود و امکان ایجــاد موقعیت هــای گلزنی 

بیشتری وجود نداشت.وی با اشــاره به تعویض های 
نامناسب پرســپولیس در دیدار با ملوان انزلی، افزود: 
تعویض های پرسپولیس به حدی بد بود که این طور 
به نظر می رسید که پرسپولیس با ۱۰ بازیکن در زمین 
بازی می کنــد. ملوان تیم خوب و با کیفیتی اســت و 
پرسپولیس را در خانه خودش اذیت کرد. پرسپولیس 
اگر برنده این دیدار شــد تنها به خاطر هوادارانش بود 

که توانست بازی روانی را به نمایش بگذارد.
این پیشکســوت فوتبــال در پایان در پاســخ به این 
پرسش که از بین استقلال و پرســپولیس کدام تیم 
شانس بیشــتری برای قهرمانی دارند، افزود: با توجه 
به این که تنها یــک اختلاف امتیاز بین اســتقلال و 
پرسپولیس برای صدرنشینی وجود دارد، در ۷ هفته 
باقی مانده هر تیمی که باهوش تــر عمل کند و از کم 
ترین مصدومیت و محرومیت برخوردار باشد و از نظر 
روانی آماده تر باشــد، شــانس زیادی برای قهرمانی 
دارد؛ بنابراین با توجه به این که هنوز بازی های زیادی 
تا پایان فصل باقی مانده به صراحت نمی توان عنوان 

کرد که کدام تیم شانس زیادی برای قهرمانی دارد.

تنها استقلال و پرسپولیس برای قهرمانی می جنگند
رافت: 



مریم علایی  پیشکســوت اســتقلال در خصوص 
وضعیت این تیم صحبت های جالبی بر زبان آورد.

مهدی پاشــازاده، درباره وضعیت استقلال و تساوی 
این تیم برابر مس رفســنجان گفت: استقلال شرایط 
مساعدی ندارد. مشکلات اول فصل هنوز ادامه دارد. 
مســئله دوم همین بازی آخر بود. مس رفســنجان 
متحول شده است. اســتقلال می توانست برنده بازی 
شود، اما مشکل وی  ای آر اینجا خودش را نشان داد. به 
نظر من آن توپ گل شده بود. البته باید به کمک داور 
هم حق داد، چون در آن شــرایط کارش سخت بود. 
این بازی نشــان داد بودن وی  ای آر تکلیف قهرمانی 
یک تیم را مشــخص کند. نمی دانم چرا این سیستم 

را نمی آورند. 
وی در ادامه افزود: هرکســی که فوتبــال بازی کرده 
باشد می داند مشــکل اســتقلال از کجاست. وقتی 
بازیکــن نگرفتند معلوم بــود مشــکل می خورند. 
مصدومیــت مهدی پــور را ببینید. ایــن موضوع به 
استقلال ضربه می زند. زبیر نیک نفس بازیکن دو سه 
سال قبل نیســت. خود مهدی پور هم مثل قبل نبود. 
ما بازیکن طــراح نداریم. بازیکن ازبک پرســپولیس 
از هیچ یک گل ســاخت. یا تیم ما یــک مهدی ترابی 

ندارد.
پاشــازاده افزود: مدیریت و کادر فنی اختلاف دارند، 

اما قضــاوت بماند برای مردم. الان اســتقلال در خط 
هافبک مشــکل دارد. در گوش چپ و راست مشکل 
دارد. الان کاری نمی توان کرد؛ باید نشســت و سینه 

زد و افسوس خورد.
وی درباره اورونوف و اینکه گفته می شود نکونام وی را 
نخواسته است به »اطلاعات آنلاین« گفت: نمی دانم و 
نظر نمی دهم، ولی باید شفاف سازی شود. از این مثال 
ها زیاد داشــته ایم؛ معروف ترین آن هــا میخیتاریان 
است که آمد اینجا و او را نخواستند و رفت در بالاترین 
سطح فوتبال دنیا بازی کرد. شما می دانید کادر فنی 

گفته او )اورونوف( را نمی خواهیم؟
وی افــزود: من یک ضــرب المثل ســراغ دارم. لیگ 
مثل دوی مارتن است. کســی از اول جلو افتاده حتما 
اول نمی شــود. اگر اســتقلال خودش را از زیر فشار 
قهرمانی دربیاورد موفق می شود. استقلال باید روی 
کار خودش تمرکز کند. باید منتظر اشــتباه حریفان 

باشند.
پاشازاده گفت: پرسپولیس تیم خوبی داشت و تقویت 
هم شــد و حالا مدعی اســت. دلیلش همان ماشین 
چینی اســت که در بالا گفتم. حتما یک دلیلی دارد. 

نمی دانیم چگونه بیان کنیم.
وی افزود: اگر استقلال بازهم قهرمان نشود خیلی بد 
می شود و دلم به حال هوادار خواهد سوخت. در برنامه 

زنده هم گفتم خوب نیست این هواداران نفرین کنند. 
لعنت خدا بر کســانی که این بلاها را سر تیم آوردند. 
درباره دیگر تیم ها همین اســت. با احساسات هوادار 
اســتقلال در این یک دهه بازی شــده است. این تیم 
افتخار ایران در آسیا است. متاســفانه هر سال همان 

بلا را سرمان می آوردند.
پاشازاده اظهار داشت: باید از وزارت ورزش پرسید این 
مشکلات کی تمام می شــود؟ مگر می شود این تعداد 
مدیر در استقلال عوض شــوند؟ چرا در پرسپولیس 
ثبات مدیریتــی وجود دارد؟ من بــه آن طرف کاری 
ندارم؛ دم شــان گرم، ولی چرا الان اســتقلال هیات 
مدیره مشــخصی نــدارد؟ هیــات مدیره مــا الان 

کجاست؟
وی در پایــان گفت: در این شــرایط فنــی صحبت 
می کنم. موضوع من نکونام نیســت. هر مربی ای که 
آمده استقلال من حمایت کردم به خاطر طرفداران. 
وقتی از اول فصــل صدر جدول هســتید باید بگویم 
عملکردش بد است؟ مشکلاتی هم داشته است. وقتی 
بازیکن تاثیرگذار کم بوده اســت او چه کند؟ تیم های 
دیگر در بحث ســقف بودجه تخلف کردند و استقلال 
نکرد؛ خب به ضرر چه کســی شد؟ الان کاپ اخلاق را 
به استقلال دادند؟ من خودم را جای نکونام می گذارم 

و نظر می دهم.

هرکسی که فوتبال بازی کرده باشد می داند 
مشکل استقلال از کجاست

پاشازاده: 

کیانوش رحمتی: 
در مسائل داوری باید حمایت 

شویم اما تنها هستیم
مربی تیم استقلال به انتقاد از اشتباهات داوری 
پرداخت. کیانوش رحمتی پس از برد اســتقلال 
مقابل آلومینیــوم اراک و کارت زدی که از داور 
گرفت، اظهار داشــت: هفته های قبل از داوری 
آســیب دیده بودیم. در این بــازی، دقیقه ۲ به 
راحتــی بــه فخرالدینــی کارت زرد داد. مثل 
کارت دقیقه ۵ ســهرابیان در بازی هفته قبل که 
او را امروز نداشــتیم.وی افزود: همه این مسائل 
دســت به دســت هم می دهد. به هرحال پایان 
فصل هســتیم. اعتراض محترمانه داشتیم ولی 
داور تشــخیص داد کارت زرد بدهد. امروز بازی 
نباید مســایل فنی اش تحت الشــعاع فقط این 
حرف ها باشد. امروز استقلال خیلی خوب بازی 
کرد. یک تیــم منظم و در هر دو نیمــه برتر بود. 
جز ۱۵ دقیقــه آخر که با ســاختار دفاعی خوب 
عقب نشسته بودیم تا به حریف موقعیت ندهیم. 
موقعیت های گل خوبــی ایجاد کردیم، به تیرک 

زدیم و شایسته این سه امتیاز بودیم.
مربی اســتقلال با اشــاره به ضررهای این تیم از 
داوری ها، عنوان کــرد: آدم صحنه های داوری 
را می بیند. بــرای تیم رقیــب؛ پنالتی که گرفته 
نمی شود یا گل آفسایدی که زده می شود. ما هم 
باید حمایت شویم اما تنها هســتیم. باید از حق 
این تیم و هواداران دفاع شــود. نماینده باشگاه 
باید دفــاع کند. اگر قانون اســت در هر دو نیمه، 

زمین باید یک دقیقه آب بخورد، باید انجام شود.
رحمتی ادامه داد: نمی خواهیم سوت یا پرچمی 
در این ۷ هفته به نفع ما باشــد، فقط می خواهیم 
مساوات، عدالت و انصاف باشد. حق ما را نخورند 
مثل توپی که هفته گذشته گل شد. باید حمایت 
شویم. خیلی تنها هستیم ولی بازهم می جنگیم. 
این بچه ها بــا جان و دل به عشــق هــواداران 

کارشان را انجام می دهند.
      

جلالی:
 تیم های دیگر ۸۰ درصد 

 گرفته اند اما من ماشین خود
 را فروختم

مدافع تیم فوتبال اســتقلال گفت: شــرایط به 
حدی سخت است که ماشین خود را فروخته ام.

 ابوالفضــل جلالی پــس از برتری یــک بر صفر 
اســتقلال مقابل آلومینیوم اراک، اظهار داشت: 
خدا را شــکر در یک بازی بسیار ســخت برنده 
شدیم. به این برد نیاز داشتیم. هواداران بسیار ما 
را تشویق کردند تا این بازی را ببریم و با ۳ امتیاز 

به تهران بازگردیم.
وی درمــورد ادعای مهدی هاشمی نســب مبنی 
براینکه اجازه نمی دهند اســتقلال قهرمان لیگ 
برتر شــود، توضیح داد: از ســال گذشته من و ۱6 
بازیکن دیگر، 6۰ درصد طلب داریم. امســال هم 
۳۵ درصد دریافتی داشته ایم. پس از جام جهانی 
برای اولین بار است مصاحبه می کنم. سال گذشته 
ماشــین خود را فروختم. محمد حسین مرادمند 
و آرمــان رمضانی نیز اتومبیل خــود را فروختند. 
شــرایط به شدت ســخت اســت. تاکنون چنین 
مصاحبه ای نکــرده و این موضــوع را نگفته بودم. 
حتی از بازیکنــان دیگر نیز خواســتم نگویند اما 
دیگر به جایی رسیده ایم که باید بگوییم.وی ادامه 
داد: الان در شرایطی هســتیم که همه باید دست 
به دست هم بدهیم و باشــگاه نیز باید ما را حمایت 
کند. فقط ۷ هفته باقی مانده اما خدا شــاهد است 
برخلاف برخی تیم هــا که 8۰ درصــد دریافتی 

داشته اند، ما فقط ۳۵ درصد دریافت کرده ایم.

نیمکت

ن  پیتــا کا
فوتبال  تیــم 
گفت:  استقلال 
مطمئن باشــد اگر 
این شرایط را رقیب ما داشت، از این 
طرف و آن طرف پول جور می شــد، 
خداراشکر صندوق برای آن ها زیاد 

است!
 سیدحســین حســینی پس از برد 
اســتقلال مقابل آلومینیوم اراک، 
اظهار داشــت: بازی خیلی سختی 
داشــتیم. آمده بودیم نتیجه هفته 
قبل را جبران کنیم. خداراشــکر ۳ 

امتیاز را گرفتیم.
وی درمورد حواشــی آخــر بازی، 
گفت: خیلی ناخواســته بــود. من 
بازیکــن بعــد از ۱۰۰ دقیقه بازی 
کــردن، زیــر فشــار و اســترس، 
نمی توانم جیمی جامــپ را کنترل 

کنم. او به ســمت من آمــد و خیلی 
ناخواســته آن اتفاق افتــاد. منظور 

خاصی هم نداشتیم.
دروازه بان استقلال درمورد اعتراض 
اعضای این تیم به مشــکلات مالی، 
گفت: خودی و دوســت و دشــمن 
نمی خواهند استقلال قهرمان شود. 
مطمئن باشــد اگر این شــرایط را 
رقیب ما داشــت، از این طرف و آن 

طرف پول جور می شد. 
خداراشکر صندوق برای آن ها زیاد 
است! صندوقی جور می شد پولشان 
را می دادنــد! ۴۰ درصد پول ســال 
قبل را نگرفتیم. چــه زمانی باید این 

پول را بگیریم؟
وی افزود: گفتنــد قراردادهایمان 
بالاست، مگر امســال کم نکردیم؟ 
مگر قــرارداد مــن نصف قــرارداد 
پارســال نیســت؟ چرا نمی دهید؟ 

الان ۴۰ درصد پول گرفته ام. در هر 
بازی، ۹۰ دقیقه فشــار و اســترس 
تحمل می کنیم. خانــواده ما تحت 
فشار هســتند، چه کســی جواب 
می دهد؟ اگر رقیــب ما صدر جدول 
بود مطمئن باشــید در این ۷ هفته 
همه گونــه حمایــت می کردند تا 
قهرمان شــود ولــی مــا خودمان 

هستیم.
حسینی گفت: هوادار هم در انتهای 
نتیجه را می بیند. همین هفته قبل 
که مساوی شــد کسی یادش بود که 
۲۲ هفته را چگونه جنگیدیم؟ همه 
گفتند مساوی شد! نمی دانم خطیر 
تلاش می کند یا نه ولی تا چه زمانی؟ 
مشــکلات ما یکی دوتا نیست. الان 
ماشــاریپوف به مــن می گوید مگر 
در این چنــد بازی کــه بردیم، من 
جزو بازیکنان تیم نبــودم؟ من تازه 

فهمیدم به او پاداش ندادند.
وی افزود : ۴ ماه اســت بلانکو حقوق 
نگرفته اســت. حداقل یک مشکل 
داشــته باشــیم. صددرصد مشکل 
داریــم. نمی دانیم کدام را درســت 
کنیــم. این هــا بــا معرفــت ترین 
بازیکنان تاریخ باشــگاه اســتقلال 
هستند. هرکه دیگر جای این ها بود 
نمی گذاشت مدیریت یک روز هم در 
این باشگاه بماند. تیم های دیگر پول 
پارسال و آپشن هایشان را گرفته اند. 
امسال هم از ما جلوتر هستند، بعد از 
هر بازی می گویند ما مشکل داریم. 
چهه زمانی می خواهید مشکل ما را 

حل کنید.
کاپیتان استقلال گفت: قبل از عید 
که می خواســتند ۵ درصد بدهند، 
بــا خطیرصحبت کــردم، می گوید 

نداریم. ندارید ما چکار کنیم؟ 

حسینی: اگر پرسپولیس صدرنشین بود از همه جا پول جور می شد، صندوق برای آن ها زیاد است!
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 بهزاد غلامپور: 
حق حسینی است که شماره یک 

تیم ملی باشد
مربــی دروازه بان هــای اســتقلال گفت: حق 
سیدحسین حسینی است که شــماره یک تیم 
ملی باشــد. بهزاد غلامپور پس از برد اســتقلال 
مقابــل آلومینیــوم اراک، اظهار داشــت: بازی 
خیلــی خوبی بــود و بچــه ها خیلــی زحمت 
کشیدند. حقشان هم ۳ امتیاز بود که به این مهم 

دست پیدا کردیم.
مربی دروازه بان های اســتقلال درخصوص ثبت 
یک کلین شــیت دیگر از سیدحسین حسینی، 
گفت: او همیشه برای تیم سنگ تمام می گذارد. 
تمرینات خیلی انجام می دهد و حقش است که 

شماره یک تیم ملی باشد.
وی درمورد محمدرضــا خالدآبادی )دروازه بان 
دوم استقلال( عنوان کرد: او از جوانان آینده دار 
استقلال است و آینده روشــنی دارد. اگر روی او 

حساب نمی کردیم به استقلال نمی آمد.
غلامپور درمورد شــرایط بازی بــا آلومینیوم، 
گفت: امروز زمیــن را آب ندادند. یــک کار غیر 
حرفه ای بود. درمجمــوع هیچکس نمی خواهد 
استقلال قهرمان شود. داوری هم که واقعا خیلی 
مشکل داشت. ســوت های ۵۰-۵۰ را برای تیم 
حریــف زد. باید فکــری برای اســتقلال کنند. 

مسئولان باشگاه به فکر نیستند.
مربی استقلال درخصوص اینکه اعتراضات پس 
از هر بازی، کام هــواداران را تلخ می کند، اظهار 
داشت: باشگاه همراه تیم نیست. به همین خاطر 
همه سرد می شــوند. ما ۵۰ نفریم و جز هواداران 
کسی با ما نیســت. نمی گدارند قهرمان شویم. 
امروز هم داوری را دیدید. خــدا کمک کرد این 
۳ امتیــاز را گرفتیم. خودی و ناخودی دوســت 

ندارند استقلال قهرمان شود.
      

میلاد فخرالدینی: 
 حساب هایم بسته شده 

و تحت فشارم
بازیکن تیم اســتقلال گفت: تمام حســاب هام 

بسته شده است.
 میــلاد فخرالدینی پس از برد اســتقلال مقابل 
آلومینیوم اراک، اظهار داشت: خداراشکر دوباره 
به اراک آمــدم و جلوی تیم ســابقم بازی کردم. 
خاطرات خوبی دارم. خداراشکر توانستیم برنده 

شویم و صدر را حفظ کنیم.
وی افزود: صحبت هایی درمورد باشــگاه استقلا 
دارم. مشکلات زیاد دارم. فقط مشکلات خودم را 
می گویم. بچه ها می آیند و درمورد مشکلاتشان 
حرف می زنند. کاپیتان آلومینیوم بودم. مشکل 
خانوادگی داشتم و رضایت گرفتم. پیشنهادات 
خوبی شامل استقلال و پرســپولیس داشتم اما 
به خاطر دوســتانم و کادرفنی به استقلال آمدم. 
الان از نظر ذهنی درگیر هستم. نمی توانم بازی 

کنم.
فخرالدینی گفت: ۵ میلیــارد و ۴۰۰ برای پول 
رضایت نامه ام به باشگاه آلومینیوم دادم. قرار شد 
باشگاه استقلال طبق تاریخ های قرارداد، به جای 
اینکه به من پــول بدهد، چک هــای آلومینیوم 
را پاس کند که متاســفانه این اتفاق نیفتاد. ۲۰ 
اســفند قرار بود ۲ میلیارد بدهیم که چک های 
من برگشت خورد و حســاب هایم بسته شد. انار 
نه انگار! در جلســه ای که با خطیر داشــتم جان 
بچه اش را قســم خورد که من ایــن چک ها را به 
موقع پاس می کنم تا مشــکلی برای شما پیش 
نیایــد. از ۲۰ اســفند دیگر جواب گوشــی ما را 
نمی دهد. یک ماه اســت به سرپرست می گویم 

یک جلسه بگذارید، مدام امروز و فردا می کنند.

اسکوربرد

پرنا  یزدان پناه فدائی بلانکو ۴ گله شــد، اما برترین 
گلزنان تاریخ استقلال را بشناسید.

 تیم اســتقلال در آخرین بازی خود نتوانست از پس 
مس رفســنجان بر بیاید و شــاگردان جواد نکونام به 
نتیجه ۲-۲ رضایــت دادند. از دســت دادن ۲ امتیاز 
باعث شــد که عملکرد درخشــان بلانکو چندان به 
چشم نیاید، اما طبق آمار مرد آرژانتینی حالا به جمع 
بازیکنان خارجی ۴ گله استقلال اضافه شده است. به 
همین بهانه می خواهیم در گزارشــی برترین گلزنان 

خارجی تاریخ استقلال را با هم بررسی کنیم؛

کوین یامگا - 21 گل:
بدون شــک اگر بخواهیــم از نظر آمــاری بازیکنان 
خارجی استقلال را بررسی کنیم، کوین یامگا بهترین 
خرید خارجی تاریخ اســتقلال به حســاب می آید. 
بازیکنی که توســط فرهاد مجیدی به اوج خود رسید 

در اولین بازی اش برای استقلال دبل کرد.
یامگا اما توانایی ویژه ای در پنالتی زدن داشــت و جز 
یک بار، همه آنها را با پیراهن اســتقلال به گل تبدیل 
کرد. جالب اینکه همان ضربه هدر رفته هم، در ریباند 
توسط خودِ یامگا به گل تبدیل شــد. او ۲۱ گل برای 
اســتقلال در لیگ برتر زد که ۱۳ مورد از آن ها پنالتی 
بود تا بدیــن ترتیــب برترین گلزن خارجــی تاریخ 

استقلال لقب بگیرد.
شاید اگر مصدومیت چشم یامگا نبود و ادامه این فصل 
را از دســت نمی داد، ستاره فرانســوی رکورد خود را 
بهبود می بخشــید. البته با توجه به اینکه به احتمال 
بسیار زیاد یامگا توانایی بازگشت به میادین را بدست 
خواهد آورد، پیش بینی می شــود او رکــورد خود را 

منحصربفرد تر از قبل کند.

شیخ دیاباته - 17 گل
هدیه ای از طرف اســتراماچونی که یک فصل رویایی 
داشــت ولی فصل بعد را به دلیــل مصدومیت های 
سریالیِ مالی! از دســت داد. دیاباته در لیگ نوزدهم، 
۱۵ و در لیگ بعدی ۲ گل برای اســتقلال زد. جالب 
اینکه از این ۱۷ گل، ۵ تا یعنی ۳۰ درصد وارد دروازه 
تراکتور در تبریز شد. دیاباته در کنار قایدی و مطهری، 
مثلث خوفناکی را برای آبی ها در خط حمله ســاخته 
بود. او در لیگ نوزدهم توانســت عنوان آقای گلی را 
تصاحب کند ولی هنوز هم کسی نمی داند چرا کفش 

طلا هرگز به او اهدا نشد.
دیاباته در کنــار قایدی و مطهــری، مثلث زهرداری 
را برای آبی ها در خط حمله ســاخته بــود و در لیگ 

نوزدهم توانست عنوان آقای گلی را هم تصاحب کند.

فابیو جانواریو - 7 گل
در رده سوم این فهرســت »فابیو جانواریو« با ۱۰ گل 

اختلاف ایســتاده اســت. مرد مو بلوند برزیلی را باید 
محبوب ترین خارجیِ استقلال در لیگ برتر لقب داد. 
او ۷ گل برای استقلال زد ولی گلی که وارد دروازه پیام 
در فینال لیگ هشتم کرد؛ جزئی جدانشدنی از تاریخ 
استقلال اســت که آبی ها را به جام قهرمانی لیگ برتر 

رساند.
جانواریو در مقطع دوم اســتقلالی شدنش هم زننده 
گل افتتاحیه آنها در لیــگ دوازدهم مقابل آلومینیوم 
هرمزگان بود. ســتاره برزیلی کمتــر از ۳ فصل برای 
استقلال بازی کرد ولی در ۲ قهرمانی حضور داشت و 

آخرین پیراهنی هم که به تن کرد، آبیِ استقلالی بود.

گوران یرکوویچ - 6 گل
اســتاد مســلم زدن ضربات آخر و نیــش تهاجمی 
داخل محوطه جریمه. یرکوویــچ تنها یک نیم فصل 
برای اســتقلال بازی کرد و به عنوان جانشین فرهاد 
مجیدی که بین دو نیم فصل لیگ یازدهم استقلال را 
ترک کرد، آبی پوش شــد. او اما در همان ۱۵ بازی هم 
6 گل زد که فقط یکی بیــرون از محوطه جریمه بود. 
یرکوویچ در پلی آف لیــگ قهرمانان و مرحله گروهی 
هم گلهای حساســی به الاتفاق عربســتان و الریان 
قطر زد و درمجموع مهاجمی بود که به درد استقلال 

خورد.
یرکوویچ در پلی آف لیــگ قهرمانان و مرحله گروهی 
هم گل های حساســی به الاتفاق عربســتان و الریان 

قطر زد.

جی لوید ساموئل، سرور جپاروف، مامه تیام، 
آیاندا پاتوسی و گوستاوو بلانکو - 4 گل

اکثر این نفــرات، جزیی از حســرت های هواداران 
اســتقلال هســتند؛ چرا که علیرغم درخشــش، 

در مقاطعــی کوتاه پیراهــن آبی را به تــن کردند. 
جپاروف با پای چپ هنرمندش، تیام با شــم بالای 
گلزنی که در 6 بازی لیگ قهرمانان برای اســتقلال، 
۷ گل زد و پاتوســی با ضربه های دیدنی اش در کنار 
ساموئل که یک حرفه ای تمام عیار بود جزو بهترین 
خارجی های تاریخ اســتقلال محسوب می شوند و 
همگی موفق شــدند ۴ بار در لیگ برتری استقلال 

گلزنی کنند.
با این حال آن ها در این رده یک شــریک جدید یعنی 
»گوســتاوو بلانکو« پیدا کرده اند که به نظر می رسد 
فرصت کافی برای عبور از این چهار ســتاره اســبق 

آبی ها را داشته باشد.

سایر گلزنان خارجی استقلال در لیگ برتر:
»جوئلسون داســیلوا«، »کرار جاسم«، »پرو پئیچ«، 
»ایســما«، »هروویه میلیچ« و »رودی ژســتد« به 
عنوان تنها خارجیِ تاریخ اســتقلال که در دربی گل 
زده، بــا ۳ گل در رده هــای بعدی این فهرســت قرار 

دارند.
»آوسنتی گیلائوری«، »هوار ملا محمد« و »ویسنته 
آرزه« هم دیگر گلزنان خارجی استقلال در لیگ با ۲ 

گل هستند.

یک گله ها:
ضمن اینکه »رفعت قلی اف«، اولین بازیکن خارجی 
که برای اســتقلال گلزنی کرد؛ »روجر فابریســیو«، 
»سردان اوروســوویچ«، »رینالدو کروزادو«، »ولید 
علی«، »رودریگو تــوزی«، »بوبکر کبــه«، »طارق 
همام«، »لئاندرو پادووانی« و »گادوین منشــا«، هر 
کدام یک بار برای اســتقلال موفق به گلزنی در لیگ 

برتر شده اند.

به جمع تاریخ سازان استقلال خوش آمدی!
گوستاوو بلانکو تعداد گل های خود را به عدد 4 رساند 8
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ســرمربی اســتقلال بعد از برتری مقابل آلومینیوم 
اراک بار دیگر علیه مدیریت باشگاه موضع گرفت.

 اســتقلال در جریان هفته بیست وســوم رقابت های 
لیگ برتر ایران توانســت در اراک مقابــل آلومینیوم 
بردی یک گله را به دست آورد و این پیروزی باعث شد 
تا شمار امتیازات آبی پوشان پایتخت در فصل جاری 
به عدد ۵۰ برسد و آن ها موفق شدند صدرنشینی خود 
را تمدید کنند. اســتقلالی ها در بازی رفت هم مقابل 
آلومینیوم موفق به کســب پیروزی شــدند؛ آن هم 
در حالی که این تیــم در فصل جاری تجربه کســب 
پیروزی برابر سپاهان اصفهان و پرسپولیس تهران را 
در کارنامه خــود دارد و همین مســئله بیش از پیش 

اهمیت برد آبی پوشان را نشان می دهد.
جواد نکونام، ســرمربی اســتقلال که تصمیم گرفته 
به سکوت خود پایان بدهد و شــخصاً در نشست های 
خبری حضور یابد، بعد از حضور در نشســت خبری 
پیش از برگزاری مســابقه با آلومینیوم، در نشســت 
خبری بعد از دیــدار با حریف اراکی هــم حضور پیدا 
کــرد. ســرمربی آبی پوشــان پایتخت ضمــن ارائه 
توضیحاتــی دربــاره عملکــرد تیمش در جــدال با 
حریف اراکی، نســبت به اختلافات خــود با مدیریت 
باشگاه واکنش نشان داد و بار دیگر علیه علی خطیر و 

همکارانش موضع گیری تندی داشت!

می دانم چرا برای بازی بعدی کارت زرد گرفتم
نکونام در آغاز صحبت هایش در نشست خبری بعد از 
دیدار با آلومینیوم اراک گفت: »بازی دو نیمه متفاوت 
داشت. در نیمه اول  می توانستیم با اختلاف ۲ گل کار 
را تمام کنیم ولی دقت نکردیم. در شــروع نیمه دوم، 
باد عجیبی در ورزشگاه شروع به وزیدن و کار را برای 
پاس دادن ســخت کرد. باد عجیبی بود که متأسفانه 
به ضررمان بود و بازی را سخت تر پیش برد. بازیکنان 
ما زحمــت کشــیدند و از آن ها تشــکر می کنم که 
تمرکزشان را روی بازی گذاشتند. خدا را شکر که سه 
امتیاز را بدست آوردیم«.ســرمربی استقلال با گلایه 
از عملکرد داور مســابقه توضیح داد: »مهم ترین نکته 
بازی داوری بود که همه ســوت های او )رضا عادل( را 
دیدند. کســی دفاع الکی از داور نکنــد. من فوتبال را 

می فهمم که داور سوت چطور می زند.
 در دقیقه دو به بازیکنم و همین طور به من الکی کارت 
داد تا بازی بعدی محروم شوم. می دانم چرا برای بازی 
بعدی کارت زرد گرفتم. یکســری اتفاقات عجیب و 
غریبی افتاد و داور با همه دعوا داشــت. این مشــکل 
به خاطر باشگاه ما اســت، تیم های دیگر را ببینید که 

چند امتیاز از داوری گرفته اند«.

در داربی سال گذشته 2 داور پرسپولیسی بودند
جواد نکونــام در ادامه صحبت هــای جنجالی خود 

علیه تیم داوری مســابقه گفت: »خدا را شکر که کادو 
نگرفتیم ولی هفته قبل گل ســالم ما را قبول نکردند. 
در دیدار امروز از هجده قــدم بیرون نمی آمدیم چون 
می ترسیدیم به کســی بخوریم. مقصر نه داور است و 
نه کسی دیگر، مقصر چیزهایی هستند که می گذاریم 

برای بعد صحبت کنیم. 
داوری هفته قبل و امروز را دیدید. ســال گذشته در 
اســتقلال نبودم و داربی را می دیدم کــه دو داور آن 

پرسپولیسی بودند«.
نکونام با تصریح شــرایط قهرمانــی تیم ها در فوتبال 
ایران گفت: »درباره سال گذشــته صحبت می کنم. 
تیم هــا در ایران بــا چنــد امتیاز اختــلاف قهرمان 
می شــوند؟ ۱۰ امتیاز یا ۱۵ امتیــاز؟ اختلاف گل ها 
چند گل است؟ کدام تیم با اختلاف ۴،۵ گل می برد؟ 
من از دل فوتبال هســتم و فوتبال بــرای من و امثال 
من است ولی ظاهراً یکسری چیزها برای ما نیست«. 
سرمربی آبی پوشــان با اشــاره به اینکه فشاری برای 
قهرمانی روی تیمش نیســت، گفت: »هیچ فشــاری 
نیست. به خاطر اینکه فوتبالیســت حرفه ای هر روز 
باید خوب باشــد و برای بردن بجنگــد. اگر بازیکنی 
نتواند هــر روز خــودش را تحت فشــار بگــذارد تا 
بهترین عملکرد را داشــته باشد، به مشکل می خورد. 
کدام بازیکــن در رئــال مادرید، منچسترســیتی، 
منچســتریونایتد و ... تمرین بدی داشــته باشــد؟ 

بازیکن باید هر روز بهترین تمرین را داشته باشد«.

گفته بودم که تیمم باید بازیکن ملی پوش 
داشته باشد

ســرمربی اســتقلال درباره اینکه نســبت به جذب 
بازیکن اعلام نیاز کرده بــود، توضیح داد: »اینکه قبلًا 
چه اتفاقی افتاده را آنالیز نکرده ام ولی اول فصل فریاد 
می زدیم که اســتقلال نیاز به بازیکن دارد، برای این 
بود که این تیم باید بازیکن ملی پوش داشــته باشد. 
در ســال ۹۱ که در اســتقلال بازی می کردم، مربی 
ما ۷ بازیکن فیکس تیم ملی داشــت، آیــا الان نباید 
داشته باشــد؟ گفتم تیمی ســه میلیون دلار هزینه 
کرده است و می بینید چه بازیکنانی گرفته شده و چه 
قیمت هایی دارند. دَم شان گرم و واقعا به آن مدیریت 
تبریک و خســته نباشــید گفت. ضرر کردیم ولی تا 
اینجــای کار آمده ایم. آرش رضاوند بــا پای مصدوم 

بازی کرد«.
جــواد نکونام با طــرح انتقاداتی تند علیــه مدیریت 
باشگاه، گفت: »نسبت به دور رفت چیزی به سودمان 
نیست. بیرونی ها دشمن ما هستند که البته منظورم 
فوتبالی است و همه دوست مان هستند. در دور رفت 
برای یک بازی گفتیم روز آن را تغییر کند ولی گفتند 
نمی شــود و باید جام حذفی برگزار شــود. الان چه 
اتفاقی افتاده که می توانیم لیگ را هر ۷-6 روز برگزار 

کنیم؟ ما سه روز یکبار بازی کرده ایم. در دربی رفت، 
تیمم را به اصفهان، اهواز و ســپس تهران فرستادند. 
برای دربی برگشت، تیمم را به رفسنجان فرستادند و 

برگشت به اهواز و سپس در تهران بازی کرد«.

 باز هم می گویم دشمن داریم!
نکونام با اشــاره به عــدم حمایت مدیریت باشــگاه 
استقلال توضیح داد: »چرا کسی در باشگاه ما اعتراض 
نمی کند؟ چون نمی خواهند و باز هم می گویم دشمن 
داریم و این اتفاقات کنار هم قــرار می گیرد. چرا این 
اتفاقات فقط برای ما می افتد؟ چون با من دشــمنی 

دارند. 
مشکلی ندارم که با من دشــمنی دارند چون کارم را 
با صداقت و درســتی انجــام می دهم و هیچ کســی 
نمی تواند چیزی بگویــد. در دوران فوتبالم هم همین 
کار را می کــردم و فوتبالــم را انجام مــی دادم. الان 

اتفاقاتی می افتد که مگر می توانم سکوت کنم«.
ســرمربی آبی پوشــان پایتخت با ذکر ایــن موضوع 
که نمی تواند درباره اســتقلال ســکوت کند، گفت: 
»می توانم درباره اســتقلال که عشق دوران کودکی  و 
آرزویم بوده است، حرفی نزنم؟ من را بیرون بیندازند، 

مشکلی ندارم.
 مگر فوتبال ما با رفتن من درســت یا بدتر می شود؟ 
نمی توانم سکوت کنم چون اتفاقاتی می افتد که مثل 
کتاب باز اســت و روزی میز می بینم. زندگی ام را در 
فوتبال گذاشــته ام. اگر هر ســال یک ریال از فوتبال 

گرفته باشم برای من بس است«.

هواداران این بازی های نخ نما را شناخته اند
جواد نکونام دربــاره اینکه آیا هنوز اعتقــاد دارد که 
نباید از اســتقلال انتظار قهرمانی داشت، توضیح داد: 
»آن هایی که می گویند باید انتظار قهرمانی داشــته 
باشیم، درست اســت چون یکســری  مثل هواداران 
و همینطور ما دوست داریم اســتقلال قهرمان شود. 
دسته دیگری هســتند که به خاطر فشــار این کار را 
می کنند. مگر نگفتند تیم باید چهارم، پنجم شــود؟ 
بازیکن نگرفتند و گفتند باید ســقف رعایت شود. در 
کجای دنیــا تیمی وجود دارد که از اول شــدن بدش 
می آید؟ اولین نفر تمــام وقتم را گذاشــتم که برای 

استقلال این اتفاق بیفتد«.
نکونــام با اشــاره به حواشــی روزهای اخیــر گفت: 
»خودتان کارشناس هستید و تحلیل می کنید. برخی  
مثل هواداران می خواهند استقلال قهرمان شود ولی 
برخی  به ناحق حرف می زننــد و منتظرند اگر تیم اول 
و دوم شــد، بگویند تیم قوی بود و اگر چهارم، پنجم 
شــود بگویند ما گفته بودیم تیم می توانست قهرمان 
شــود. هواداران این بازی های نخ نما را شــناخته اند. 
خنده دار است که می گویند هوادار استقلال درِ کمپ 

را شکسته و وارد محل تمرین شده است. آقایان، در باز 
شده و هواداران وارد تمرین شدند و بدون کوچکترین 
اتفاق و بی احترامــی تمرین را دیدنــد و رفتند. من 
دوســت دارم هفته ای یکبار هواداران مــان به محل 

تمرین بیاید«.

ترجیح دادم که منتظر محمد را کنار بگذارم 
چون ...

سرمربی استقلال درباره عدم جذب اورونوف و محمد 
گفت: »شما یا خواب هســتید یا خودتان را به خواب 
زده اید! دربــاره اورونوف کامل توضیــح داده ام. من 
می گویم قبله این طرفی است و شما روی تان را طرف 
دیگری کرده ایــد و می گویید چرا قبله این ســمت 

است؟ 
تاریخ درخواســت من برای جذب اورونوف مشخص 
اســت که ۱6 بهمن گفته ام این بازیکن را می خواهم. 
این موضوع را متوجه شــدید؟ دربــاره بازیکن دیگر 
)منتظر محمد( وقتی می گویند باید ســقف را رعایت 
کنیم، می توانــم بازیکن را نگــه دارم؟ وقتی بازیکن 
زیر ۲۳ ســال می خواهد با دلار قرارداد ببندد ترجیح 
می دهم بازیکن را کنار بگذارم و بــا بازیکنی قرارداد 

ببندم که کمک کند«.
جواد نکونام درباره روند نقل وانتقالاتی آبی ها توضیح 
داد: »شما دو بازیکنی را گفتید که از شما خواستند از 
من بپرسید، ولی ۱۵ بازیکن را می خواستم که گفتند 

نمی آییم یا نمی توانیم بگیریم.
 چه بازیکنانی در لیگ ایران می خواستم که پول شان 
را ندادند تا بیایند. چطور رقیب ما ۱۰ میلیارد می تواند 
پول رضایت نامــه بازیکن مدنظــرش را بدهد ولی ما 
نمی توانیم؟ اینجاست که نکونام نباید نتیجه بگیرد«. 
سرمربی آبی پوشــان در بخش پایانی صحبت هایش 
درباره اینکه بهتر نبود با مدیریــت فعلی ادامه ندهد، 
پاســخ داد: »زحمتــم را می کشــم و کارم را انجام 

می دهم. 
هوادار از خوزســتان به اینجا می آیــد تا بازی تیمش 
را ببیند، آیــا می توانم فقط به خــودم فکر کنم؟ من 
باید وقت بگــذارم با آن ها صحبت کنــم. تمام برنامه 

زندگی ام این است که هر جایی باشم باید کار کنم«.

 با من دشمنی دارند و نمی توانم سکوت کنم
9حملات ادامه دار نکونام به خطیر
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مرادمند: 
دلیل دارم که نمی خواهند 

استقلال قهرمان شود
بازیکن تیــم فوتبال اســتقلال می گوید اگر نام 
افرادی که نمی خواهند آبی پوشان قهرمان شود 
را اعلام کند، با محرومیت یا جریمه مالی روبه رو 
می شود.محمدحســین مرادمند بعد از پیروزی 
یک بر صفر اســتقلال مقابل آلومینیوم اراک در 
هفته بیست و سوم لیگ برتر، گفت: بازی خیلی 
سنگینی بود. خدارا شــکر می کنم که توانستیم 
دل هوادارانی که به ورزشگاه آمدند را شاد کنیم. 
آلومینیوم اراک توانســته یقه تیم های بزرگ را 
بگیرد و واقعاً بازی ســنگینی بــود. بازی خیلی 

خوبی در زمین آنها انجام دادیم.
وی در پاسخ به این سوال که آیا همانند ابوالفضل 
جلالی مجبور بــه فروش خــودروی خود بابت 
مشــکلات مالی اســتقلال شده اســت، گفت: 
بحث را شــخصی نمی کنم و همه بچه ها حرف 
زدند و حرف های همه تکراری اســت. فکر کنم 

نمی خواهند اجازه بدهند این تیم قهرمان شود.
مدافع اســتقلال که با درخواست خبرنگار برای 
اعلام اسامی اشــخاصی که اجازه قهرمانی آبی 
پوشان را نمی دهند، روبه رو شــد، تصریح کرد:  
اگر اســم بگویم، محروم یا جریمه می شوم. من 
نمی توانم اســم بگویــم. کلی می گویــم. همه 
می داننــد. چرا اســم بگویــم؟ دنبال حاشــیه 
هســتید؟ دلیل دارم که نمی خواهنــد این تیم 
قهرمان شود. مطالبات، امکانات و نحوه قضاوت 
برای استقلال  و بقیه تیم ها متفاوت است. فیلم 
داوری هــا موجود اســت. اگر اینهــا را کنار هم 
بگذارید یعنی مــا، هــوادار و کادر فنی کنار هم 

هستیم و فرد دیگری نیست.
مرادمند درباره تلاش بازیکنان اســتقلال برای 
کســب قهرمانی گفت: تمام تــلاش خودمان را 
انجام می دهیم. چند ســال پیش کــه قهرمان 
شــدیم همه چیز علیه ما بود. وظیفه ما این است 
که به خاطر هوادار و لباســی که بر تن ما است تا 
روز آخر جان مان را بگذاریــم. الان اینها را برای 
آگاهی هواداران و مردم می گوییم که بدانند چه 

اتفاقی برای این تیم افتاده است. 
      

نوازی: 
چرا داوری به سود پرسپولیس 

است ولی به ضرر استقلال؟
مربی تیــم فوتبال اســتقلال گفــت: در بازی 
پرســپولیس با ملوان اشــتباه داوری به ســود 
پرســپولیس بود ولی داوران به ضرر ما قضاوت 

می کنند.
محمد نــوازی پــس از برتری یک بــر صفر تیم 
فوتبال استقلال مقابل آلومینیوم اراک در هفته 
بیست وســوم لیگ برتر گفت: با همت بازیکنان 
بازی خوبی انجام دادیم و توانستیم سه امتیاز را 
بگیریم، ولی کمی حساســیت روی تیم ما زیاد 
شده است. بخشی از طرف باشگاه و بخش دیگر 
از داوری است. مطالبات فصل گذشته بازیکنان 

داده نشده است و بیشترشان ناراحت هستند.
وی با انتقاد از داوری هــا تصریح کرد: تا چه زمانی 
قرار اســت بازی ها بــدون کمــک داور ویدویی 
VAR ادامــه پیدا کند؟ در بازی پرســپولیس و 
ملوان، داور گل آفســاید پرسپولیس و همینطور 
پنالتی برای ملوان نگرفت. یکبار هم به ســود ما 
اشتباه کنند، همیشه ما باید علیه ما اشتباه کنند؟ 
دوست ندارند تیم ما قهرمان شود. کسانی که در 
هر اتفاقی که به ضرر مــا تصمیم می گیرند، کاری 
نمی کنند. قبل از بازی، قانون وجود دارد که زمین 

را آب دهند، ولی در بازی امروز این کار را نکردند.

تحلیل
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بعــد از حواشــی داوری دیدار پرســپولیس - ملوان 
بندرانزلی، باشگاه اســتقلال بیانیه ای در واکنش به 

اتفاقات پرشمار داوری منتشر کرد.
هفته بیست وســوم لیگ برتر فوتبال ایران تحت تاثیر 
حواشــی جنجالی داوری به پایان رســید. بیشترین 
حواشــی هم در آخریــن دوئل هفته به وجــود آمد؛ 
جایی کــه پرسپولیســی ها در موقعیتــی بســیار 
مشکوک توانســتند گل برتری خود را به ثمر برسانند 
و همچنین ۲ صحنه مشکوک به خطای پنالتی هم در 
محوطه جریمه پرســپولیس رخ داد که پیام حیدری 
اعتقادی به پنالتی نداشــت و همین مسئله باعث شد 
تا در فضای مجازی، هواداران استقلال به شدت علیه 

شرایط داوری در فوتبال ایران موضع گیرند.
باشگاه اســتقلال هم بعد از حواشــی به وجود آمده، 
تصمیم به انتشــار بیانیه ای گرفت. آبی ها با اشاره به 
اینکه تمایلی به بیانیه نویســی نداشــته اند، به شدت 
علیه اشــتباهات پرشــمار و ناتمــام داوری موضع 
گرفته اند و نه تنها نسبت به حواشی دیدار پرسپولیس 
- ملــوان بندرانزلی کنایــه زده اند، بلکه نســبت به 
اشــتباهات داوری رخ علیه تیم خــود هم اعتراضات 

خود را مطرح کرده اند.
 استقلالی ها همچنان مدعی شــده اند که اشتباهات 
داوری رخ داده به نفع یک رنگ خاص است و این گونه 

نسبت به حواشی داوری واکنش نشان داده اند.

تا سر حد امکان از انتشار بیانیه خودداری 
کردیم اما ...

اســتقلالی ها در بیانیه خود نوشــته اند: »باشــگاه 
استقلال به گواه آرشیو رســانه رسمی خود از ابتدای 
فصل تلاش کرده تن به جنجال های مرســوم فوتبال 
ندهد و حتی به قیمت تحمل طعنه و کنایه خودی ها 
و غیر خودی ها، تا ســر حــد امکان از انتشــار بیانیه 
خودداری کرده اســت. حتی در روزهایی که رقبا بین 
دو نیمه دست به انتشار بیانیه ای عجیب می زدند و یا 
بعد از کسب برد با گل مشــکوک، به بهانه یک خطای 
پشــت محوطه جریمه، بیانیه می دادند تا داور بازی 

بعدی را تحت فشــار بگذارند، باشگاه استقلال تمرکز 
خود را روی رقابت داخل میدان گذاشته بود و تلاش 

می کرد حامی داوران باشد«.

هفته گذشته 2 امتیازی مان به واسطه اشتباه 
داوری به راحتی هدر رفت!

آبی پوشــان با اشــاره به اشــتباهات رخ داده علیه 
تیم شان توضیح داده اند: »چه پنالتی ها که به اشتباه 
علیه استقلال اعلام شد، چه پنالتی های استقلال که 
سوخت، چه گل آفســاید مردودی که خوردیم و چه 
گل سالمی که به اشتباه آفســاید گرفته شد و نمونه 
آخرش هم همان گل ســالم هفته گذشته استقلال 
که عبور توپ از خط دروازه را همه دیدند، غیر از داور 
و کمک داور و دو امتیاز تیم بــه راحتی هدر رفت! اما 
از این سلسله اشتباهات عجیب تر، اتفاق هایی است 
کــه در بازی های تیــم رقیب رخ می دهد؛ اشــتباه 
داوری جزئی از فوتبال است اما نه این که اشتباهات 
همیشــه به نفع یک تیــم و به ضرر رقبــای آن تیم 

باشد«.

جواب ابهام های نقش بسته در ذهن هواداران 
عزیز خود را چه بدهیم؟

مسئولان باشگاه استقلال درباره اتفاقات رخ داده در 
بازی پرســپولیس - ملوان بندرانزلی در بیانیه خود 
نوشــته اند: »به گل آفســاید رقیب در بازی امشب و 
پنالتی ســوخته حریفش در همین بازی نگاه کنید؛ 
چگونه به هواداران خود بگوییم اینها جزئی از فوتبال 

است؟ 
جواب ابهام های نقش بســته در ذهن هواداران عزیز 
خود را چــه بدهیــم؟ هوادارانی که خســته از تکرار 
سلسله اشتباهات به نفع رقیب، کارد به استخوان شان 
رسیده است. از روســای محترم فدراسیون فوتبال و 
ســازمان لیگ تمنا داریم در این هفته های پایانی با 
نظارت جدی روی اتفــاق هایی که دیگر نمی توان نام 
اشتباه روی آن گذاشت، از تخریب جایگاه عدالت در 
فوتبال ایران چلوگیری کنند وگرنه با ادامه این روند، 

شاید بهتر باشد لیگ برتر را همین جا تمام شده بدانیم 
و به این رقابت بی فایده تن ندهیم«.

خطیر گفت متاسفانه بیش از 70 درصد داوران 
ما به یک رنگ خاص تعلق خاطر دارند!

آبی ها با طــرح ادعایی جنجالی علیــه داوران لیگ 
برتری در بیانیه شــان توضیح داده انــد: »روزی که 
مدیرعامل باشگاه استقلال در یک برنامه تلویزیونی 
به صراحت گفت متاسفانه بیش از ۷۰ درصد داوران 
ما به یــک رنگ خاص تعلــق خاطر دارنــد، برخی 
عامدانه این هشــدار را نادیده گرفته و به حرف علی 
خطیر برچسب کری خوانی زدند اما امروز می بینیم 
اغلب اشــتباهات داوری به نفع همین رنگ خاص و 
در بازی هــای همین تیم خاص علیــه رقبایش رقم 

می خورد«.

اگر امتیازهای اهدایی از اشتباهات داوری کسر 
شود، فاصله مان با پرسپولیس دو رقمی می شود!

اســتقلالی ها بخش پایانی بیانیه خود درخواســتی 
را از مســئولان فدراســیون فوتبال مطــرح کرده و 
خواســته اند: »از کنار این اشــتباهات داوری نباید 
بی تفاوت گذشــت چرا که همین اشــتباهات باعث 
شده در حال حاضر فاصله تیم دوم جدول با استقلال 
صدرنشــین تنها یک امتیاز باشــد، در حالی که اگر 
امتیازهــای اهدایی ناشــی از اشــتباهات داوری از 
اندوخته این تیم کسر شود، فاصله امتیازی دو تیم در 

صدر جدول، دو رقمی خواهد شد. 
همان گونه که در فصول قبل، یک تیم به لطف همین 
اشتباهات در ظاهر پراکنده، پنج سال متوالی در پایان 
فصل با یکــی دو اختلاف امتیاز قهرمان شــد و امروز 
کسی آن اشتباهات مشــکوک را به خاطر نمی آورد. 
از روسای محترم فدراســیون فوتبال و سازمان لیگ 
تقاضا داریــم صدای اعتــراض هواداران اســتقلال 
را بشــنوند و مانع تکرار این اشــتباهات و اتفاقات در 
هفته های پایانی لیگ برتر شــوند. آنچه اســتقلال 

می خواهد تنها و تنها عدالت است و بس«.

بازیکن استقلال شــدیداً به داوری بازی با آلومینیوم 
انتقاد کــرد و گفت: با یک ســوت می شــود تیم ۱۰ 
دقیقه زیر فشــار قرار گیــرد. آرش رضاونــد پس از 
برتری استقلال مقابل آلومینیوم اراک اظهار داشت: 
می توانستیم نیمه اول را با ۲ گل به اتمام برسانیم ولی 
در نیمه دوم فشــار بازی زیاد بود. سوت های داور نیز 
باعث شــد تا تیم ما به عقب برود و ایــن نگران کننده 
اســت.وی در خصوص اینکه نمی خواهند استقلال 
قهرمان شود، گفت: نمی شود خیلی از چیزها را گفت. 

امروز فاجعه بود. شما بروید صحنه ها را ببینید. روزبه 
)چشــمی( حرف خوبی زد، ســوت بد این نیست که 
یک پنالتی گرفته شود، با یک سوت می شود تیم ۱۰ 

دقیقه زیر فشار قرار گیرد. 
هافبک استقلال اظهار داشت: من نمی خواهم در این 
مورد حرف بزنم و در خصوص قشنگی مسابقه حرف 
بزنم. هواداران بازی خوبی دیدند و امیدوارم بگذارند 
تیم کار خودش را انجام دهد. امیدوار فوتبال فقط در 

زمین رقم بخورد.

 چرا اشتباهات فقط به نفع یک رنگ خاص است؟
موضع گیری استقلالی ها علیه تصمیمات جنجالی داوران

رضاوند: داوری فاجعه بود و این نگران کننده است



 مانا یزدان پناه فدائی  پاکو خمس پس از شکســت 
ســنگین تراکتور مقابل ذوب آهن در نشست خبری 
حضور یافت. تراکتور تبریز در هفته بیست وسوم لیگ 
برتر میزبان ذوب آهن اصفهان بود و در پایان با نتیجه 
عجیب ۴ بر یک مقابل حریف خود تن به شکست داد. 
شاگردان پاکو خمس با این باخت تا حد زیادی شانس 
قهرمانی را از دست دادند و فاصله شان با صدر جدول 

به ۱۰ امتیاز افزایش یافت.
پاکو خمس، سرمربی تراکتور پس از بازی در نشست 
خبری حضور یافت و درباره شکست سنگین تیمش 

صحبت کرد.

همه چیز برای ما بد پیش رفت
پاکو خمس بعد از شکســت ۴ بر یک خانگی تراکتور 
برابر ذوب آهن گفت: »شیوه بازی تیم از زمانی که من 
آمدم همیشــه همین بوده که مدافعان بازی سازی را 
از عقب زمین شــروع کنند. گاهی با سرعت بیشتری 
می توانیم خودمان را به زمین حریف برسانیم. گاهی 
هم باتوجه به اینکه حریف فضاهــا را می بندند نیاز به 
زمان بیشتری داریم؛ ولی این کاری است که همیشه 
انجام داده ایم. شاید گاهی بازی ســازی کُند باشد به 
ویژه در بازی امروز حریف به خوبی فضاها را بســت. 
وقتی بازی را مثل امروز می بازیــد یعنی همه چیز بد 
از آب درآمده است. همیشــه به این فکر می کنیم که 
کارها خوب پیــش برود ولی گاهی مثــل امروز همه 

چیز بد پیش می رود«.
»امــروز تراکتور هیــچ برنامه ای برای برد نداشــت 
و به نظر می آید آنالیزی از ذوب آهن نداشــته است. 
تراکتور موقعیتی نســاخت و از تعویض هایش ضربه 
خورد«. خمــس در واکنش به طرح ایــن موضوع از 
سوی خبرنگاری گفت: »من با نظر شما موافق نیستم. 
همانطور که گفتــم بازی از ابتدا بــد پیش رفت. این 
ارتباطی به نداشــتن برنامه برای پیروزی و نداشتن 
آنالیز ندارد. در واقع ما امروز بی دقتی زیادی داشتیم و 
توپ های زیادی را لو دادیم، این هم ربطی به نداشتن 
برنامه و آنالیز ندارد. وقتی دقــت لازم را نداریم و این 
همه توپ از دســت می دهیم یعنی روز، روز ما نبود و 

همه چیز برای ما بد پیش رفت«.
خمس در پاســخ به این پرســش که دلیــل تعویض 
زودهنگامــش چه بــود؟ تصریح کرد: »نیــاز به گل 
داشــتیم و یک دفاع کم و یک هافبک اضافه کردیم. 
عبدی را به زمین فرستادیم و ریســک کردیم. به هر 
حال این ریســک جواب نداد. وقتی عقب بودیم و نیاز 

به گل تساوی داشتیم، باید خطر می کردیم«.

بازیکنان به خاطر شعارها گریه کردند
سرمربی تراکتور در رابطه به اینکه هواداران خواستار 
جدایی او بودند و آیــا به نظرش کار برای او ســخت 
نشــده اســت، گفت: »خیر برای من اینطور نیست، 
چون بخشــی از کارم است. همیشه مســئولیتم را بر 
عهده می گیرم؛ الان هم بیش از همیشــه. همچنان 
به بازیکنانم اعتماد کامل دارم. به تیمی که توانســته 
ما را در گذشته شــاد کند. از طرف خودم و باشگاه از 
همه هواداران عذرخواهی می کنم که نتوانستیم آن ها 
را شــاد کنیم. فکر می کنم این تیم شایستگی اعتماد 
بیشتر را دارد، چون قبلًا این را نشــان داده است. در 
رختکن بیشتر بازیکنان ما از ناراحتی گریه می کردند. 
این گریه کردن بازیکنــان فقط به خاطر نتیجه نبود و 
بیشــتر به خاطر ناراحتی هواداران و شعار آن ها بود. 
هواداران باید بدانند که برای بازیکنان خیلی اهمیت 
دارند و برای جلب رضایت آن هاســت کــه تا این حد 
تلاش می کننــد. فکر می کنم بازیکنانم شایســتگی 
مهر و محبت بیشتری از سوی هواداران دارد. فوتبال 
همیشه این سختی ها را دارد و قرار نیست که همیشه 
پیروز شــوید و در این شــرایط اســت که تیم نیاز به 

حمایت دارد«.

مسئول نتیجه من هستم
ســرمربی تراکتور در خصوص اینکه آیا به نظرش در 
پست دروازه بان فاصله زیادی بین نفر اول و دوم وجود 
دارد و همین موضــوع مانع از تعویــض پورحمیدی 
شد، گفت: »مســئول اصلی این نتیجه من هستم، نه 
دروازه بان، نه مدافع و نه هیچ کس دیگر. فکر نمی کنم 
الان زمان مناسبی برای آنالیز دلیل شکست باشد. در 

این شــرایط صحبت در مورد یک بازیکن خاص غیر 
منصفانه و غیر عادلانه است. ما یک تیم هستم و وقتی 
همه چیز خوب پیش می رود همه از آن نفع می بریم و 

وقتی می بازیم همه مقصریم«.
خمس در ادامه گفت: »خیلی ســاده است؛ به نظرم 
عادلانه نیست کسی را فقط زمانی که می برد دوست 
داشــته باشــید. آدمی هســتم که وقتی بازیکنانم 
می بازند هم دوست شــان دارم. البتــه منظورم این 
نیســت که هواداران از ما انتقاد نکنند، ما شایســته 
انتقاد هم هستیم ولی صرفاً می خواهم که آن ها درک 
کنند. بازهم تکرار می کنم، به نظرم بازیکنان در طول 
فصل شایســتگی خودشان را نشــان دادند. بنابراین 
فقط درخواســت می کنم که در این شرایط سخت ما 

را درک کنند«.
او در مورد اینکه به نظــرش در دو بازی قبل هم دلیل 
عدم نتیجه گیری تراکتور بی دقتی بوده است، گفت: 
»منظورم از بی دقتی، لو دادن بیش از اندازه توپ بود. 
وقتی مقابــل تیمی مثل ذوب آهن کــه ضد حملات 
خطرناکی می زند، توپ از دســت بدهید مشکل ساز 
می شــود. بزرگترین مشکل ما از دســت دادن توپ 
در نقاطی بــود که نباید از دســت می دادیم. هر بازی 
ویژگی های خــودش را دارد. مقابل ســپاهان بازی 
خوبی انجام دادیم ولی امــروز از ابتدا همه چیز برای 

ما بد پیش رفت«.

اجازه نمی دهم کسی به من بی احترامی کند
»آیا در صورت ادامه ناکامی امکان اســتعفای شــما 
وجود دارد یا برای گرفتن دلارهای بیشــتر در تبریز 
خواهید ماند؟« ســرمربی تراکتور در پاســخ به این 
سوال، گفت: »ســؤال خیلی غیر محترمانه ای است. 
اجازه نمی دهم کســی به من بی احترامی کند. شما 
بسیار انسان بی ادبی هستید. با احترام پاسخ دادم ولی 
به آدم بی ادبی مثل شما پاسخ نمی دهم. به نظرم دروغ 
اســت که شــما اینجا کار می کنید. من دو سال دیگر 
قرارداد دارم و حرفه ای هســتم. در مورد درآمد شما 
سؤال نمی پرسم، چون انسان مودبی هستم ولی شما 

مودب نیستید«.

نمی گذارم به من بی احترامی کنید!
عصبانیت خمس پس از شکست سنگین

اسدی:
 بازیکنان تراکتور باید بدانند 

در چه تیمی بازی می کنند
پیشکســوت تراکتور گفت: بازیکنــان تراکتور 
باید بدانند در چه تیم بزرگی بازی می کنند، اما 
متاسفانه احساس مسئولیت در برخی بازیکنان 
این تیم در حدی نیست که بخواهند این موضوع 

را درک کنند.
مرتضــی اســدی، در ارزیابی از شــرایط فعلی 
تراکتــور اظهار کرد: اغلب بازی هــای تراکتور و 
ذوب آهن بر عکس به سود تراکتور رقم می خورد 
اما این بار ایــن نتیجه غیر قابــل پیش بینی در 
تبریز به دست آمد. به نظرم امسال شرایط  برای 
کســب قهرمانی یا رده هــای ۳-۲ جدول برای 
آسیایی شــدن راحت تر بود. ولی خب تراکتور 
۲ بازی قبلی را هم در شــرایطی مساوی کرد که 

می توانست امتیازات لازم را کسب کند.
او ادامــه داد: انتظار می رفت خمس شــناخت 
بهتری نســبت به تیم خودش و حریفان داشت. 
این تیــم باید جمع شــود چــرا کــه در ادامه 
بازی های مهمــی در پیش اند. 6 بــازی مانده و 
می توان با مدیریت درســت، حداکثــر امتیاز را 
کسب کرد. باید بررسی عمیق تری از هفته های 
اخیر داشته باشــند. البته داخل باشگاه نیستیم 
که بدانیم چه اتفاقاتــی افتاده و امیــدوارم هر 
تصمیمی به نفــع باشــگاه و هواداران باشــد. 

هواداران بزرگ ترین سرمایه تراکتور هستند.
مدافع پیشــین تراکتور درباره استعفای محمد 
نصرتی بیــان کرد: خیلــی به باشــگاه نزدیک 
نیســتم و نمی دانم چه اتفاقی افتاده است. اگر 
شعار هایی داده شده حق طبیعی هواداران است. 
آن ها می خواهند بازی های خانگــی را ببرند و 
چند سالی اســت این تیم قهرمانی کسب نکرده 
اســت. در ابتدای فصل بوق و کرنا کردند که این 
تیم قهرمان می شود و پرستاره است و هواداران 
هم دل شــان خوش به کســب قهرمانی خوش 
اســت. کم ترین حق هواداران این است که جام 
تقدیم شان شود. خواســته آن ها کسب پیروزی 
در بازی های خانگی است. هواداران ولی نعمت 
ما هســتند و هر چه بگویند، مطالبه و حق شان 

است.
اســدی اضافه کرد: باشــگاه باید همــکاری دو 
طرفه ای با هوادار داشته باشــد. بازی با سپاهان 
یکی از پرتماشاگرترین بازی هایی بود که برگزار 
شد. این اتفاق عظیمی اســت که فقط با فوتبال 
رقــم می خورد. خیلــی از هواداران به ســختی 
می توانند به ورزشــگاه بروند و انتظاراتشان بجا 
اســت. هواداران توقع دارند تیم شــان قهرمان 

شود.
او در پاسخ به این ســوال که آیا تراکتور می تواند 
در ادامه مســیر به قهرمانی امیدوار باشد؟ گفت: 
کار سخت شد. می توانستند از بازی های خانگی 
امتیاز کســب کنند که این اتفــاق نیفتاد. تیمی 
که می خواهد قهرمان شــود، باید از تک بازی ها 
برای نزدیک شــدن به قهرمانی اســتفاده کند. 
پرســپولیس ملوان را یک بر صفر برد و استقلال 
هم آلومینیوم را یک بــر صفر مغلوب کرد. بعضی 
بازی هــا را حتی باید یــک بر صفــر ببرید که از 
کورس دور نشوید.اسدی گفت: در طی این چند 
سال ندیده بودم ذوب آهن، تراکتور را ببرد و این 
بار درحالی که در بحران قرار داشــت، تراکتور را 
برد. این بهترین فرصت بــرای تراکتور بود که به 
کــورس قهرمانی برگردد، ولی خــب این نتیجه 
سنگین اســت و برای تیمی که مدعی قهرمانی 
است و مدعی است که پرشورترین هوادار را دارد، 
این نتایج ضعیف هســتند. وقتی ۴ گل دریافت 

می کنید، خیلی مسائل در پی آن پیش می آیند.

رختکن
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تیم فوتبال گل گهــر در حالی در ۵ 
بازی اخیر خود، ۳ امتیاز به دســت 
آورده که شــرایط این تیــم در نیم 

فصل اول به مراتب بهتر بود.
 تیم فوتبال گل گهــر در نیم فصل 
دوم لیــگ برتر و در ۵ بــازی اخیر 
خود متحمل ۴ شکســت شــده و 
پس از پایان هفته بیســت و ســوم 

با ۳۳ امتیاز در مکان ششم جدول 
قرار دارد. 

این گل گهــر در ۵ بازی اخیر خود 
تنهــا موفــق به شکســت صنعت 
نفت آبادان شــده و برابــر ملوان، 
ســپاهان، پرســپولیس و هوادار 
بازی های خــود را با شکســت به 
پایان رسانده است و از مجموع ۱۵ 

امتیاز ممکن تنها ۳ امتیاز به دست 
آورده است.

گل گهــر در حالــی نتیجــه را به 
حریفان خــود واگذار کرده اســت 
که در نیم فصل اول برابر ســپاهان 
به پیروزی دســت یافته بود و برابر 
ملوان و هوادار هم به نتیجه تساوی 
دســت یافته بود و تنها پرسپولیس 

در دور رفــت توانســت گل گهر را 
شکست دهد.

گل گهــر از 8 بــازی در نیــم فصل 
دوم تنها ۱۰ امتیاز به دســت آورده 
و به طوری که اســتقلال خوزستان 
از لحاظ کســب امتیاز از این تیم در 
جدول نیــم فصــل دوم در جایگاه 

بالاتری قرار دارد.

افت عجیب گل گهر در نیم فصل دوم



اسکوربرد

در شــرایطی که لیگ برتر در روزهای حســاس خود 
قرار دارد، حواشــی مربوط به داوری هــا هم افزایش 

یافته است.
 لیگ برتر بیست وســوم بــه هفته هــای پایانی خود 
نزدیک شده و حساسیت مســابقات هر هفته بیشتر 
می شــود. این هفته  از رقابت ها دیروز برگزار شــد و 
استقلال و پرسپولیس با کســب بردهای مشابه یک 
بر صفر، ضمن حفظ فاصله خود بــا یکدیگر، از دیگر 
تیم های بالای جدولی جدا شــدند تا رقابت قهرمانی 
مثل چند فصل اخیر بین این ۲ تیم باشد. این هفته از 
لیگ برتر هم مثل هفته قبــل با جنجال داوری همراه 
شد و هر ۲ بازی استقلال و پرســپولیس صحنه های 

داوری مهمی داشت.

معضل رد شدن توپ از خط دروازه
در بــازی آلومینیوم اراک - اســتقلال، آبی پوشــان 
پایتخت توسط گوستاوو بلانکو به گل رسیدند که در 
صحنه اول گل شــدن توپ واضح نبود ولی در صحنه 
آهسته مشــخص شــد که داور در اعلام گل درست 
عمل کرده است. مشــابه این اتفاق هفته گذشته هم 
در بازی استقلال - مس رفسنجان رقم خورد که آنجا 
داور معتقد بود ضربه میــلاد فخرالدینی از خط عبور 
نکرده است. تصمیمی که به مذاق استقلالی ها خوش 
نیامد و باعث شد این باشگاه واکنش های تندی نشان 

بدهد.
هر ۲ صحنــه رخ داده در بازی های اخیر اســتقلال 
بار دیگر لزوم اســتفاده از تکنولوژی خــط دروازه را 
ثابت کرد و مشخص شــد چقدر جای این تکنولوژی 
در فوتبــال ایــران خالی اســت. امســال در ۲ بازی 
پرســپولیس مقابل گل گهر و صنعت نفت آبادان هم 
مشــابه این صحنه ها روی دروازه  سرخپوشان رخ داد 
که مانند بازی اســتقلال - مس رفســنجان، حتی از 
روی تصاویر آهســته هم تشــخیص دقیق آن بسیار 

سخت بود.

از گل مشکوک عیسی تا صحنه  مشکوک
 به پنالتی

جنجال اصلی داوری این هفته در بازی پرســپولیس 
- ملوان رقم خورد که ۳ صحنه داوری مهم داشــت. 
پرســپولیس در این بازی با گل عیســی آل کثیر به 
برتری رســید که در یک موقعیت بســیار مشکوک 
به آفســاید قرار داشــت. البته گل آل کثیر به قدری 
مشــکوک بود که حتی اگر آفساید باشد هم نمی توان 
به کمک داور ایرادی گرفــت. در چنین صحنه هایی 
VAR باید به کمک تیــم داوری بیاید که در فوتبال 
ایــران وجود نــدارد. در بازی دیشــب یــک صحنه 
مشــکوک به خطای پنالتی و یک خطــای دیگر هم 
مقابل دروازه پرســپولیس رخ داد که کارشناســان 

نظرات متفاوتی داشتند.
اتفاقــات داوری بازی با پرســپولیس باعث شــد بار 
دیگر پای بیانیه نویســی به لیگ برتر باز شود و باشگاه 
استقلال با انتشار متنی نســبتا تند، علیه تیم رقیب 
و داوران لیگ برتر موضع بگیرد. در بخشــی از بیانیه 
اســتقلال آمده اســت: »چه پنالتی ها که به اشتباه 
علیه استقلال اعلام شد، چه پنالتی های استقلال که 
سوخت، چه گل آفســاید مردودی که خوردیم و چه 
گل سالمی که به اشتباه آفســاید گرفته شد و نمونه 
آخرش هم همان گل ســالم هفته گذشته استقلال 
که عبور توپ از خــط دروازه را همه دیدند غیر از داور 
و کمک داور و دو امتیاز تیم به راحتــی هدر رفت. اما 
از این سلسله اشــتباهات عجیب تر، اتفاق هایی است 
که در بازی هــای تیم رقیــب رخ می دهد؛ اشــتباه 
داوری جزئی از فوتبال اســت اما نه این که اشتباهات 
همیشــه به نفع یک تیم و به ضرر رقبای آن تیم باشد.

از کنار این اشــتباهات داوری نباید بی تفاوت گذشت 
چرا که همین اشتباهات باعث شــده در حال حاضر 
فاصله تیم دوم جدول با اســتقلال صدرنشــین تنها 
یک امتیاز باشــد، در حالی که اگر امتیازهای اهدایی 
ناشی از اشــتباهات داوری از اندوخته این تیم کسر 

شود، فاصله امتیازی دو تیم در صدر جدول، دو رقمی 
خواهد شد.«

بیانیه اســتقلال، احتمالا به زودی با واکنش ســریع 
پرسپولیس مواجه خواهد شد و البته این پایان ماجرا 
نخواهد بود. با توجه به حساســیت شــدید مسابقات 
۷ هفته پایانــی، احتمالا بعد از هر صحنه مشــکوک 
در بازی های ۲ تیــم، تیم رقیب به بیانیه نویســی رو 

می آورد و این داستان ادامه خواهد داشت.

جای خالی کمک داور ویدیویی در لیگ برتر
در چنین شــرایطی کــه جنجال و درگیری بر ســر 
اتفاقــات داوری بیــن تیم ها و به خصــوص مدعیان 
اوج گرفته، جــای خالی VAR در لیــگ برتر ایران 
بیشتر احساس می شود. بیش از یک دهه از نخستین 
آزمایش های VAR در فوتبــال جهان می گذرد و ۲ 
جام جهانی با اســتفاده از این تکنولوژی برگزار شده 
ولی لیگ برتر ایران هنوز بــه صورت دائمی نمی تواند 
از آن استفاده کند. امسال تنها ۲ دربی رفت و برگشت 
بین استقلال و پرســپولیس با VAR برگزار شده و 
شایعاتی مبنی بر برگزاری چند مسابقه حساس دیگر 
در لیگ برتر و جام حذفی بــا کمک VAR هم وجود 

دارد.
با این حال به نظر می رســد تنهــا راه نجات لیگ برتر 
از این همــه جنجال و درگیــری، اســتفاده دائمی 
از VAR در تمام بازی هاســت تا حق تمام تیم های 
حاضر در مسابقات به صورت یکسان رعایت شود. در 
ســال های اخیر وعده های زیادی درباره زمان ورود 
VAR به ایران داده شــده که هیچ کدام هنوز تحقق 
نیافته است. در حال حاضر گفته می شود فدراسیون 
فوتبال به دنبال وارد کردن 6 دســتگاه VAR است 
تا فصل بعدی لیگ برتر با اســتفاده از این تکنولوژی 
برگزار شــود. اتفاقی کــه اگر رخ دهــد، می تواند در 
کاهش اشــتباهات داوری و پایان بیانیه نویسی نقش 

مهمی ایفا کند.

VAR گمشده ای به نام
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منصوری: 
با ملوان به لیگ برتر آمدم و با 
ملوان هم خداحافظی کردم

کمک داور مسابقه پرســپولیس و ملوان گفت: 
نخســتین مســابقه ای که در لیگ برتر قضاوت 

کردم بازی تیم شهید قندی یزد و ملوان بود.
محمدرضا منصوری مسابقه پرسپولیس و ملوان 
آخرین قضاوتش در لیگ برتر بــود و بعد از این 
مســابقه از داوری خداحافظی کــرد. منصوری 
در پایان این مســابقه در جمع خبرنگاران اظهار 
داشــت: هر آمدنی یک رفتنی دارد وئ امیدوارم 
نماینده خوبی برای داوری فوتبال کشورمان در 
عرصه بین المللی بوده باشم وجوانان شایسته ای 

داریم که می توانند در این عرصه موفق باشند.
وی در مورد خاطراتش از داوری گفت: از  داوری 
خاطرات خوب و قشنگی دارم و از آن لذت بردم. 
من بــا داوری زندگی کرده ام و هرچــه دارم و از 
داوری اســت و اعتبارم هم از داوری اســت که 

دوستان لطف دارند.
وی در مورد اینکه بهتریــن داوری اش در کدام 
مســابقه بوده گفت: جام جهانی ۲۰۱8 روسیه و 
مسابقه آرژانتین و فرانســه را هنوز هم می بینم 
کیف می کنم و مســابقه ای هیجان انگیز بود که 

هنوز هم این بازی را می بینیم.
منصوری در مورد اینکه اولین قضاوتش در کدام 
بازی بــود گفت: در لیگ برتر پنجم در مســابقه 
شــهید قندی یزدو ملوان اولین قضاوتم را انجام 
دادم و با ملوان به لیگ برتر آمــدم وبا ملوان هم 
از لیگ برتــر خداحافظی کردم. در آن مســابقه 
بهلولی خدا بیامرز ناظر بــود و یدالله جهانبازی 
داور بود. امیدوارم تیم های ریشــه دار فوتبال ما 
همیشه حضورداشته باشند. ســرخابی ها را که 
کنار بگذاریم تیم های قدیمی مثل نفت آبادان، 
ملوان، پاس و بانــک ملی و.. بایــد در فوتبال ما 

باذشند این تیم ها به فوتبال ما هویت می دهند.
کمک داور بین المللی ســابق فوتبال ما در مورد 
اینکه به خاطر قانون ۴۵ ســاله ها دارد از داوری 
خداحافظی مــی کند گفت: فیفــا توصیه کرده 
محدودیت ســنی را در داوری بردارند و باید این 
مســاله در فوتبال ما رخ بدهد چطور وقتی فیفا 
توصیه می کند رئیس کمیتــه داور عضو هیات 
رئیســه باشــد آن را اجرایی می کنند این را هم 

باید اجرا کنند.
      

 فصل برای مدافع تراکتور 
تمام شد

محمد آقاجان پور به دلیل مصدومیت نمی تواند 
تراکتور را تا پایان فصل همراهی کند.

محمــد آقاجان پــور مدافع تراکتــور در دقایق 
ابتدایی دیدار تدارکاتی با مس ســونگون، دچار 
مصدومیت شــده بود که پس از انجام آزمایشات 
لازم، تشخیص نهایی پزشکان متخصص و پیش 
بینی روند درمانی، مشخص شد که این بازیکن 

تا پایان فصل نمی تواند تراکتور را همراهی کند.
در حال حاضر تراکتور با ۴۰ امتیاز در رتبه سوم 
لیگ برتر فوتبال قرار دارد و جمعه ۳۱ فروردین 
در چارچوب هفته بیست وچهارم مقابل نساجی 

مازندران قرار می گیرد.
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برترین های این هفته در حالی انتخاب شــدند که ۹ 
تیم دارای بازیکن هستند.

 رقابت های هفته بیســت و ســوم لیگ برتر با ادامه 
صدرنشــینی اســتقلال تهران و پیروزی ارزشمند 
پرســپولیس برابر ملوان انزلــی ادامه پیــدا کرد تا 
شاگردان نکونام و اوســمار همچنان در بالای جدول 
بمانند و هر کدام یــک بازیکن هــم در تیم منتخب 
داشته باشــند، اما مهم ترین برتری هفته را ذوب آهن 
با زدن چهار گل در تبریز مقابل تراکتور به دست آورد 
که این نتیجه موجب شــد ســه بازیکن سبزپوش به 

جمع برترین ها برسند.
جــدا از اســتقلال، پرســپولیس و ذوب آهــن که 
پیروزی های ارزشمندی در این هفته داشتند، نتایج 
خوبی هم برای شمس آذر، مس رفســنجان، هوادار 
تهران، پیکان، فولاد خوزستان و نساجی مازندران به 
دست آمد و هر کدام با پیروزی یا تساوی شرایط خود 
را بهتر کردند که اسامی و شــرح عملکرد ۱۱ بازیکن 
منتخب هفته از نگاه ورزش سه را در ادامه می خوانید:

دروازه بان مهارتوپ
علیرضا حقیقی )هوادار(

گل گهر پس از دو شکســت پیاپی با نمایش تهاجمی 
بازی مقابــل هوادار را شــروع کرد و قصــد زدن گل 
زودهنگام داشــت کــه علیرضا حقیقــی در دقیقه 
۱۰ شــوت روبرتو تورس را از زیر طاق بیرون کشید و 
مهم ترین واکنش را در نیمه نخست داشت تا لحظاتی 
بعد به گل برســند، اما در نیمه دوم نیز دو بار هافبک 
اســپانیایی و یک بار هم سعید ســحرخیزان را روی 
ارسال ها و شــوت های زمینی ناکام گذاشت و در یک 
رقابت حساس تیمش را صاحب برد ارزشمندی کرد 
تا تقریبا از جمع گزینه های سقوط خارج شوند و یک 

کلین شیت مهم هم برای خود ثبت کند.

مدافعان
روزبه چشمی )استقلال تهران(

شاگردان سید مجتبی حسینی در ۱۰ مسابقه پیاپی 
مقابل همه حریفان خود موفق به گلزنی شدند و سعی 
داشتند این روند را برابر اســتقلال هم ادامه بدهند، 
اما گلزنی گوســتاوو بلانکو و نمایش بدون نقص خط 
دفاعی آبی پوشــان که رهبری آن را روزبه چشــمی 
برعهده داشــت، کاری کرد تا ســه امتیاز مهم برای 
تیم نکونــام به دســت بیاید و صدرنشــینی را حفظ 
کنند. روزبه چشــمی که دوباره در قلب خط دفاعی 
قرار گرفته بود، با رهبری از عقب زمین، بازی ســازی، 
برتــری در نبردهای هوایــی و دوئل هــای زمینی و 
پاس های پرشــمار که بیشترشــان را بــرای ایمان 
سلیمی می فرســتاد، کاری کرد تا حفظ توپ داشته 

باشند و در نهایت هم با برد زمین را ترک کنند.

عثمان اندونگ )استقلال خوزستان(
دربی خوزســتان بیــن اســتقلال و صنعــت نفت 
فراتر از ســه امتیاز داشــت، چراکه در پایین جدول 
سرنوشت ساز بود و شاید در پایان فصل هم تیم سقوط 
کننده را مشــخص کند که مدافع ۲۴ ساله آفریقایی 
قفل دروازه ها را شکســت و آبی هــا را پیش انداخت. 
عثمان اندونــگ پس از اضافه شــدن به اســتقلال 
خوزستان در نقل و انتقالات زمستانی، به خط دفاعی 
این تیم سر و سامان داد و نقش مهمی در دو پیروزی و 
دو تساوی تیمش در دور برگشت داشت که دیروز هم 
ارسال دیدنی ساویو روبرتو از میانه زمین را تبدیل به 
گل کرد و علاوه بر آن هم بارهــا در جدال با بازیکنان 
سرعتی و تکنیکی صنعت نفت موفق بود و موثر ظاهر 
شــد تا بتوانند با مهم ترین برد فصل به استقبال ادامه 

بازی ها بروند.

محمد آژیر )پیکان(
با وجود اینکه پیــکان دو گل در ایــن هفته دریافت 
کرد، امــا نمایش خط دفاعی این تیــم در زمین مس 
رفســنجان کمک زیادی برای به دســت آمدن یک 
امتیاز مهم برای خودروســازان داشــت تــا از جمع 
گزینه های ســقوط فاصلــه بگیرنــد و در این بین، 

عملکرد محمد آژیر قابل توجه بود. 
این مدافع ۲6 ســاله بارها روی توپ های بلند ضربات 
سر اول را زد و تیمش را از فشــار خارج کرد و در زمان 
نفوذهای نارنجی پوشــان با تکل و قطع توپ به موقع 
و گــردش توپ از عقــب زمین برای خــروج از پرس 
حریف، نمایشــی داشت که بازنده نباشــند و به روند 

امتیازگیری ادامه بدهند.

وینگ بک 
امیرحسین جدی )ذوب آهن(

بازیکنی که توانایی بازی در دو ســمت زمین را دارد، 
در دیدار مقابل تراکتور بیشــتر در جناح چپ و پست 
غیرتخصصی خود دیده شــد، اما با این وجود یکی از 
بهترین های سبزپوشان در تبریز بود که توانست بارها 
با فرارهای ســریع، بازیکنان مقابل خود را به دردسر 
بیندازد. امیرحسین جدی که در فاز دفاعی درخشان 
کمتر به وینگرهای حریف باج می دهــد و برتری در 
تقابل های تک بــه تک دارد، در بخــش هجومی هم 
عالی بود که توانســت با توپ ربایــی در دققه ۳۴ یک 
پاس گل به محمدحســین اســلامی بدهد و در نیمه 
دوم هم با یک شلیک دیدنی از پشت محوطه جریمه 

کار تی تی ها را تمام کند.

سعید آقایی )نساجی مازندران(
انگیزه بالایی برای تقابل با تیم سابق خود در ورزشگاه 
نقش جهان داشــت و پس از اینکــه در دقیقه ۱۱ به 

زمین آمد، با دوندگی و نمایش خستگی ناپذیر کاری 
کرد تا بازیکنان سرعتی و خطرناک حریف مثل فرشاد 
احمدزاده و رامین رضاییان نتوانند از ســمت او کاری 
از پیش ببرند و سپاهان را به گل برسانند. سعید آقایی 
که بازگشت ســریعی به ترکیب نســاجی داشت، در 
دقیقه 6۲ مهم ترین کارش را انجام داد و کلیدی ترین 
صحنه بازی را رقم زد که اجازه نداد توپ ریباند شــده 
از تیرک و ضربه سر شهریار مغانلو تبدیل به گل شود 
و با همین ســیو و دفع توپ، یک امتیاز امیدوارکننده 

برای تیمش به دست آورد.

هافبک 
مسعود ریگی )پرسپولیس(

نبردهای میانه زمین در آخریــن بازی هفته و تعیین 
کننده برای سرخ پوشــان در راه قهرمانی، یک برنده 
داشــت که مســعود ریگی بــود. هافبــک جنگنده 
پرســپولیس که همیشــه وظایف خود را به بهترین 
شــکل انجام می دهد و پرتــلاش و کم اشــتباه کار 
می کنــد، در دیدار مقابــل ملوان انزلی هــم یکی از 
بهترین بازی هــای خــود را انجام داد و نگذاشــت 
هافبک های حریف موفق باشند و تیمشان را صاحب 

موقعیت جدی کنند. 
مســعود ریگی علاوه بر بازی موثر با پاس های دقیق و 
عملکرد موثر در میانه میدان، در شروع نیمه دوم هم 
یک پاس بلند عالی به امید عالیشاه داد که او به عیسی 
آل کثیر پاس گل بدهد و سه امتیاز برای سرخ پوشان 

به دست بیاید.

وینگرها
علی آزادمنش )شمس آذر(

شــمس آذر یکی از تاکتیک های اصلــی خود برای 
رســیدن به دروازه فــولاد را روی فرارهای ســریع و 
ارسال های علی آزادمنش طراحی کرده بود که بارها 
این کار را در طول مســابقه انجــام داد و جدی ترین 
موقعیت ها را هم با ســانترهای ایــن بازیکن به وجود 
آورد که اگر دقت بیشــتر روی شــوت و ضربات سر از 
سوی محمد پاپی، محمدرضا رضایی و عیسی مرادی 
اتفاق می افتاد، سبزپوشــان بیش از یــک گل در این 
دیدار بــه ثمر می رســاندند. آزادمنش بــا نفوذهای 
پرتعداد از سمت راســت زمین خطرناک ظاهر شد و 

فقط در ثبت گل یا پاس گل بدشانس بود.

محمدمهدی محبی )مس رفسنجان(
روند عالی این بازیکن زیر نظر محــرم نویدکیا ادامه 
دارد و پــس از گلزنــی و پاس گل هــای اخیرش که 
نارنجی پوشــان را به شــرایط خوبی در میانه جدول 
رسانده، باز هم فوق العاده کار کرد و در تقابل با پیکان 
که بدشانس بودند و روی یک گل به خودی به تساوی 

رسیدند، ســتاره زمین بود. محمدمهدی محبی که 
در ســمت چپ زمین به کار گرفته می شود، در دیدار 
با خودروســازان دو بار نتیجه را تغییر داد و نگذاشت 
گل های پیکان منجر به شکســت مس شود. محبی 
در شروع نیمه دوم با یک فرار ســریع از بین مدافعان 
حریف و ضربه چیپ، گلزنی کرد و پس از آن هم روی 
یک ریبانــد و ضربه ســر گل دوم را به ثمر رســاند تا 

بهترین بازیکن لقب بگیرد.

مهاجمان
محمدحسین اسلامی )ذوب آهن(

ســتاره اول هفته ۲۳ لیگ برتر بازیکنــی بود که در 
همین روز جشن ۲۳ سالگی خود را گرفت و توانست 
در ورزشــگاه یادگار امام تبریز دو بار با شــوت های 
دیدنی دروازه تراکتــور را باز کند و نقــش اصلی در 
برد ذوب آهن داشته باشــد. محمدحسین اسلامی با 
وجود اینکه ۷۲ دقیقه در زمین بود، اما تاثیرگذارترین 
بازیکن تیمش شد و توانست در هر دو نیمه با ضربات 
دقیــق گلزنی کند و دوبــاره نامش را بر ســر زبان ها 
بیندازد. محمدحسین اسلامی که در نیم فصل بحث 
انتقالش به اســتقلال مطرح وجود داشــت، دوباره 
شایستگی هایش را در یک بازی بزرگ مقابل تراکتور 

نشان داد و مهره کلیدی ربیعی در خط حمله بود.

محمدجواد محمدی )ذوب آهن(
مهاجم تند و تیــز ذوب آهن که در نیمــه اول بارها با 
فرارهای خود خط دفاعی تراکتور را به دردسر انداخته 
بود، در نیمه دوم که سرخ پوشــان تبریزی برای زدن 
گل تســاوی تلاش می کردند، دوباره یک اســتارت 
سریع زد و به پشــت مدافعان تراکتور زد تا در نهایت 
پاس او را اســلامی تبدیل به گل کند، اما درخشــش 
محمدجواد محمدی دوباره ادامه داشت و او توانست 
روی یک پاس بلند و اشتباه حســین پورحمیدی در 
خروج از دروازه، گل ســوم را بزند و امیدهای تراکتور 
برای بازگشــت به بازی را از بین ببــرد. محمدی که 
توانســت خود را به ششــمین گل فصل برســاند، با 
حضور کامــل در زمین یکی از ســتاره های تیمش و 

حتی این هفته بود.

ورودی های پرشمار از مهم ترین برد
تیم منتخب هفته بیست و سوم لیگ برتر



صحبت های پورموسوی و کمالوند 
پس از داربی؛

 تیم های خوزستانی باید از هم 
حمایت کنند!

سیروس پورموسوی و فراز کمالوند پس از دیدار 
استقلال خوزستان - صنعت نفت آبادان درباره 

بازی صحبت کردند.
 در یکــی از حســاس ترین دیدارهــای هفتــه 
بیست وســوم لیگ برتر، اســتقلال خوزستان 
میزبــان صنعت نفت آبــادان بود کــه این بازی 
در پایان با برتری ۲ بر یک شــاگردان ســیروس 
پورموسوی به پایان رسید. با این نتیجه استقلال 
خوزستان ۱۹ امتیازی شد و بالاتر از نفت آبادان 

و نساجی ۱6 امتیازی از منطقه خطر بیرون آمد.
سیروس پورموسوی و فراز کمالوند، سرمربیان ۲ 

تیم پس از بازی درباره این دیدار صحبت کردند.
ســیروس پورموســوی، ســرمربی اســتقلال 
خوزســتان پس از برد تیمش مقابل نفت آبادان 
در نشســت خبری گفــت: »از هــواداران نفت 
عذرخواهی می کنــم. از بازیکنانم خواســتم از 
هواداران حریف عذرخواهی کنند. هواداران نیاز 
فوتبال خوزستان هســتند و جایی که مسئولان 
خواب هستند، هواداران باید حمایت کنند. یک 
بازی سخت و مهم بردیم و تساوی خودزنی بود. 
از بازیکنانم تشــکر می کنم. آن ها در نیمه دوم 
به بازی برگشــتند. امیدوارم شــرایط تیم های 
خوزستانی بهتر شــود و حیف هستند. حمایت 
هواداران می تواند خیلی به ســه تیم خوزستانی 

کمک کند«.
ســرمربی تیم فوتبال اســتقلال خوزستان در 
پاســخ به ســوالی درباره خریدهای خوب این 
تیــم در نیم فصل، گفت: »جا دارد از جو بســیار 
صمیمی و فنی که فرشــاد بختیاری زاده مربی 
دروازه بانــان ما برای دروازه بان هــای تیم ایجاد 
کرده است، تشــکر کنم. ما در تیممان گلر یک، 
دو یا ســه نداریم و با توجه به شــرایط بازی ها از 
آن ها اســتفاده می کنیم. امروز هم بــا توجه به 
شــناختی که فرزین گروســیان از صنعت نفت 
آبادان داشت، درون دروازه ایستاد و خدا را شکر 

از عملکرد او راضی هستیم«.
پورموسوی در پاسخ به سوالی درباره احساسش 
از تقابل با تیم ســابق خود گفت: »رنگ رخسارم 
کاملًا مشــخص اســت. من بعد از دو بردی که 
در لیگ برتر داشــتیم، دور زمیــن را طی کردم 
اما امروز چنیــن کاری انجام نــدادم. تیم های 
خوزســتانی باید از هم حمایت کنند و اگر امروز 
خوشحالم فقط به خاطر کســب برد است چون 
اگر این بازی مســاوی می شــد هر دو تیم ضربه 
می خوردند. هواداران سال گذشته از صنعت نفت 
حمایت کردند و این تیم در لیگ ماند و امیدوارم 
دوباره حمایت شــود و تیم های خوزســتانی در 
لیگ بمانند. در نیم فصــل اول نتایج خیلی بدی 
گرفتیم اما هواداران اســتقلال خوزستان از من 
حمایت کردند. بــه هر حال امیدوارم شــرایط 
تیم های خوزستانی بهتر شــود زیرا حیف است 
از سهمیه فوتبال خوزستان حذف شود. در حال 
حاضر ســه تیم در لیگ برتر داریم ولی کسی به 
ما اهمیت نمی دهــد. در حال حاضــر حمایت 
هواداران از مسائل فنی بیشتر می تواند به کمک 

ما، صنعت نفت آبادان و فولاد بیاید«.
فــراز کمالوند، ســرمربی صنعت نفــت پس از 
شکســت تیمش گفت: »بــازی کیفیت خوبی 
داشت. شروع خوبی نداشــتیم اما هر چه پیش 
رفتیم، بهتر شدیم و قانون نانوشته می گوبد گل 
نزنی، گل می خوری. به هر حــال تمام توان مان 
را بــرای حفظ تیــم می گذاریم اما یک ســری 
مشــکلات مثل یارگیری داریم کــه قبلا انجام 

شده بود.

ون میکز

ســرمربی ملوان بندرانزلی نســبت به شــائبه های 
مطرح شــده درباره جدال های او با پرسپولیس پاسخ 

جالب توجهی داد.
 ملوان بندرانزلی امشب این فرصت را داشت تا بتواند 
خود را به جمع ۳ تیم برتر جدول رده بندی برســاند 
و با ســبقت گرفتن از تراکتور و ســپاهان، به روزهای 
رویایی خــود در لیگ بیست وســوم ادامــه بدهد. با 
وجود فرصت طلایی که در اختیار شــاگردان مهدی 
تارتار قرار داشــت، آن ها امشــب در ورزشگاه آزادی 
نتوانستند برابر پرســپولیس امتیاز کسب کنند؛ هر 
چند که نمایش قابل قبولی ارائه کردند اما تلاش شان 
برای کسب امتیاز بی ثمر بود و در یک بازی جنجالی، 

شکست یک گله را پذیرفتند.
مهدی تارتار ســرمربی ملوان بندرانزلی که امشب از 
سوی باشگاه پرســپولیس از او تقدیر شد، در نشست 
خبری بعد از جدال با سرخ پوشان پایتخت، نسبت به 
شایعه ها درباره کم کاری تیم های او برابر پرسپولیس 
واکنش نشان داد. تارتار ضمن عذرخواهی از هواداران 
ملوان بابت شکست در مسابقه امشــب، درباره روند 
بازی برابر سرخ پوشــان پایتخت واکنش نشــان داد 
و همچنیــن درباره مشــکلاتی که تیمــش با آن ها 
دســت وپنجه نرم می کند، توضیحاتــی را خطاب به 

هواداران ملوان داد.

به نظرم گل پرسپولیس آفساید بود
ســرمربی ملوان بندرانزلی در آغــاز صحبت هایش 
گفت: »قبل از اینکــه راجع به بازی صحبت کنم قصد 
دارم از هواداران ملوان تشــکر کنم. آن هــا از راه دور 
آمدند و جانانه تیم ما را تشویق کردند. شرمنده آن ها 
شدیم و عذرخواهی می کنم. درست است که بازی کم 
گل بود، اما باید صادقانه عرض کنم، مســابقه زیبایی 
بود. در نیمه اول پرسپولیس بعد از گذشت چند دقیقه 
به بازی مسلط شــد. در نیمه دوم گل زودهنگامی را 
دریافت کردیــم و روحیــه همه مــا را به هم ریخت 
و خراب کــرد. در نیمه دوم گلــی دریافت کردیم که 

متأسفانه به نظرم آفساید بود«.

داوران ما، داوران پاکی هستند اما ...
مهدی تارتار با انتقاد از عملکرد تیم داوری مســابقه 
توضیح داد: »ویدیوی صحنه گل پرســپولیس را در 

رختکن دیدم، آفســاید بود و تمام زحمت ما را از بین 
برد. ما شــبانه روز خود را برای موفقیت می گذاریم و 
از داوران انتظار داریــم. البته داوران تقصیری ندارند، 
نبود کمک داور ویدیویی این مشــکل را ایجاد کرده 
اســت و تمام زحمات یک تیم هدر می رود. ما با دفاع 
خودمان کار می کنیم که خط آفساید را رعایت کند، 
ولی متاســفانه با اشــتباه گل می خوریم. امیدوارم 
صحنه بررسی شــود در صورتی که اشــتباه صورت 
گرفته است، برخورد صورت بگیرد. داوران ما، داوران 
پاکی هســتند ولی تا زمانی که کمک داور ویدیویی 
نباشــد این اشــتباهات وجود دارد. نه تنها در کشور 
ما، در همه کشورها این اشــتباهات بوده است که به 
کمــک داور ویدیویی رســیدند. بایــد اولویت اصلی 

فدراسیون ما کمک داور ویدیویی باشد«.

کسانی که مرا می شناسند، می دانند با چه 
سختی به اینجا رسیده ام

تارتار درباره اتهاماتی که علیه او مطرح شــده، پاسخ 
داد: »ببینیــد من اصلًا دوســت ندارم جــواب این 
ســؤالات را بدهم، چون همان طوری که شما گفتید 
این ســؤالات تکراری است، ولی از شــما خبرنگاران 
هم انتظار ندارم این ســؤالات را بپرسید. بحث فضای 
مجازی جداست. شــما به عنوان کســی که رسالت 
خبری دارید، اصــلًا نباید این مــوارد را مطرح کنید. 
کســانی که مهدی تارتــار را می شناســند، می داند 
چطوری و با چه سختی به اینجا رسیده است. تیم های 
مدعی مثل اســتقلال در شش ســال گذشته مقابل 
پرســپولیس برنده نبودنــد، ولی ما برنده شــدیم. با 
نفت مسجدســلیمان دو بار قهرمانی را در چند سال 

گذشته از پرسپولیس گرفتیم. 
شــما حداقــل ایــن ســؤالات را نپرســید. واقعــاً 
ناراحت کننده است. فضای مجازی برای مردمی است 
که در فوتبال نیستند و از ما شــناخت ندارند. ممکن 
است ما را قضاوت نادرست کنند، ولی انتظارم از شما 
خبرنگاران این است که اصلًا چنین سؤالاتی را از من 

نپرسید«.

برای بهترین جایگاه تلاش کنیم
سرمربی ملوان در پاسخ به ســوالی درباره اینکه رتبه 
این تیم در پایــان فصل کجای جــدول خواهد بود، 

گفت: »ما از روز اول هیــچ قولی ندادیم. از روز اول هم 
با بازیکنان صحبت کردیم برای بهترین جایگاه تلاش 
کنیم. تا روزی که لیگ ادامه دارد برای بهترین نتیجه 
با تمام وجــود تلاش می کنیم و زحمت می کشــیم. 
هدف مــان بهترین جایگاه برای نام بــزرگ ملوان در 
جدول اســت. ملوان آن شــخصیت لازم را مجدداً به 
دست آورده اســت. لازمه موفقیت این تیم آن است 
که مســئولان اســتانی به خاطر هــواداران پای کار 
بیایند. ملوان هوادارانی دارد کــه کمتر تیمی دارای 
آن هاست. وقتی تیمی پتانســیل هواداری دارد، باید 

برای آن ارزش قائل شد«.

مشکلات زیرساختی و سخت افزاری داریم
مهــدی تارتــار درباره مشــکلات تیمــش توضیح 
داد: »بایــد روی ملوان ســرمایه گذاری شــود. اگر 
می خواهند ملــوان این رونــد را در ایــن بازی های 
باقیمانــده و فصل هــای آینــده ادامه بدهــد، باید 
زیرســاخت های آن را درســت کنند. تیم مــا از نظر 
ســخت افزاری مشــکل دارد و زمیــن تمرین خوب 
نداریم. اگــر تیمی می خواهد با بــالای جدول رقابت 
کند، باید از همه نظر امکانات داشــته باشد. متأسفانه 
این مشکلات هســت و باید فصل تمام شود و ببینیم 
هدف گذاری باشگاه چیســت، چرا که در فصل بعدی 
انتظار این اســت که ملوان از جایگاه فعلی اش بالاتر 

برود و نباید تنزل پیدا کند«.

مقابل ما تیم بزرگ پرسپولیس مشغول اتلاف 
وقت بود!

تارتار در واکنش به اینکــه آینده کاری خود را چگونه 
می بیند، گفت: »من مربی نیســتم کــه بخواهم در 
جدول رتبه تیــم تحت هدایتم پاییــن بیاید و انتظار 
دارم ارتقا داشته باشــم. باید فصل تمام شود و ببینیم 
برنامه ریزی که مســئولان اســتانی دارند چیست و 
تصمیم بگیریم. ضمــن اینکه انصافاً بایــد بگویم به 
این بازیکنان افتخــار می کنم. مقابل مــا تیم بزرگ 
پرســپولیس مشــغول اتلاف وقت بود. بعد از سوت 
پایان بازی خیلی خوشــحال بودند که توانستند تیم 
ما را شکســت بدهند. این نشان می دهد ما تیم خوبی 
هســتیم و پیروزی مقابل ما کار ســختی برای همه 

تیم هاست«.

 آن ها 6 سال است پرسپولیس را نبرده اند ولی من برنده شده ام!
کنایه تارتار به استقلالی ها 14
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باشــگاه پیکان از جوان ترین بازیکن 
لیگ برتر فوتبال رونمایــی کرد. تیم 
فوتبال پیکان در این فصل، بر اســاس 
فلسفه و ماهیت خود موفق شد جوانان 
زیادی را به فوتبــال ایران معرفی کند. 

بازیکنانی که هر کدام، آینده درخشانی 
پیش رو دارند و مسیر پیشــرفت را از 
ورزشــگاه ایران خودرو آغاز کرده اند. 
خودروســازان در نیم فصــل اول، به 
رضا غندی پور فرصت بازی دادند تا به 

عنوان جوان ترین بازیکن فصل بیست 
و ســوم  لقب بگیرد. غندی پور متولد 
۲۳ دی ماه ۱۳8۴ است. روز گذشته 
و در دیدار مقابل مس رفسنجان، رضا 
عنایتی در آخرین دقایق بازی دست 

به اقدامی شــجاعانه زد و دو بازیکن 
باتجربه خود یعنی حامــد پاکدل و 
مجتبی حقدوست را از زمین بیرون 
کشــید تا به ۲ بازیکن جوان خود در 

این دیدار سخت، بازی دهد.

رونمایی پیکان از جوان ترین بازیکن لیگ برتر



ستاره ایرانی به انجام صدمین بازی با پیراهن فاینورد 
واکنش نشــان داد و عنوان کرد رسیدن به این رکورد 

بسیار شیرین بود.
 علیرضا جهانبخش، یک شنبه هفته گذشته در دیدار 
مقابل آژاکس صدمین بازی رســمی خــود را برای 
فاینورد انجام داد. جهانبخش در گفت وگو با رســانه 
رســمی فاینورد که مصاحبــه آن در صفحه یوتیوب 
این باشگاه منتشر شــده اســت، گفت: هفته بسیار 
خوبی بــود. البته برای خودم، صدمیــن بازی را برای 
باشــگاهم انجام دادم؛ و از طرفی یک بازی بسیار زیبا 
مقابل آژاکس داشــتیم. از رسیدن به این افتخار لذت 
می برم.  بلافاصله بعد از بازی در رختکن فضای بسیار 
خوبی حاکم شد. همه واقعاً خوشحال بودند. به خاطر 
این پیروزی یک مهمانی کوچک گرفتیم و به شــادی 
پرداختیم. دوشنبه تعطیل بودیم و روز سه شنبه همه 

با لبخند وارد باشگاه شدند.
فاینورد در دیــدار این هفته در لیگ هلنــد با نتیجه 
پرگل 6 بر صفر آژاکــس را در هم کوبید و جهانبخش 
که در این مســابقه روی نیمکت قرار داشت در دقیقه 
۷۷ وارد زمین شــد و به این ترتیــب، صدمین بازی 
رسمی اش با پیراهن فاینورد را تجربه کرد. او توانست 

دروازه حریف را نیز باز کند ولــی گلش مردود اعلام 
شــد و به همین خاطر بازی با همان شش گل به سود 

فاینورد به پایان رسید.
این بازیکن ایرانی در بخش دیگری از صحبت هایش 
نیز افزود: توضیح این که چقدر رسیدن به این رکورد 
مهم اســت و چقدر خوشحالم، کمی دشــوار است. 
وقتی به اینجــا آمدم هرگز انتظار نداشــتم این همه 
بازی برای فاینــورد انجام دهم. چــه روز و چه لحظه 
باشــکوهی بود که به رکورد صدمین بازی برای تیمم 

رسیدم. 
جهانبخش و آرنه اســلات )سرمربی فعلی فاینورد( از 
زمان حضورشان در آلکمار همدیگر را می شناختند. 
او درباره حضورش در فاینورد گفت: آرنه اســلات من 
را می شناخت و از من خواســت که به فاینورد بیایم. 
وقتی پیشــنهاد فاینورد به دســتم رســید زیاد فکر 
نکرده ام. من رابطه خوبی با او دارم و شــناخت خوبی 

از هم داشتیم. 
آمدنم به این جا خیلی خوب بود. من در ســه ســال 
گذشــته فراز و نشــیب های زیادی را در تیم تجربه 
کردم. فینال لیگ کنفرانس، قهرمانی پارسال خیلی 
لحظات ویژه ای بودند. امســال هنوز جــام حذفی را 

داریم و می توانیم در این رقابت ها به قهرمانی برسیم. 
جهانبخش از تابستان ۲۰۲۱ با فاینورد قرارداد دارد و 
در این فصل عمدتا به عنوان بازیکن ذخیره در ترکیب 
تیمش حضور داشــت. این مهاجم فصل گذشته در 
سالی که فاینورد قهرمان هلند شد، ۲8 بازی انجام داد 
و قراردادش در تابســتان به پایان می رسد و باید دید 
سران تیم فاینورد تصمیم به امضای قرارداد جدید با او 
خواهند گرفت یا این بازیکن به سمت درهای خروج 

خواهد رفت؟

انتظار نداشتم این همه بازی برای فاینورد انجام دهم
جهانبخش پس از رسیدن به رکورد 100 بازی:

توپ
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مدیرعامل باشگاه آلومینیوم اراک درباره شکایت 
مهدی رحمتی از این تیم توضیح داد.

محمد رجائیان، مدیرعامل باشگاه آلومینوم اراک 
درباره شکست این تیم مقابل استقلال اظهار کرد: 
حریف موقعیت های گلزنی زیادی نداشــت و در 
کل دو موقعیت گلزنی با سر داشت که یکی از آنها 

تبدیل به گل شد. 
بازی در نیمــه دوم در اختیار ما بــود و موقعیت 

گلزنی داشتیم که استفاده نکردیم.
او دربــاره عملکرد داوری در این بــازی هم گفت: 
درست است که تیم ما در این بازی شکست خورد 
اما عملکرد داوری بســیار خوب بــود و به جز در 
دقیقه ۳ بازی و اخراج نکردن بازیکن اســتقلال، 
اشتباه دیگری نداشــت و در واقع اسیر جوسازی 
اســتقلالی ها روی نیمکت نشــد و به سر و صدای 
مربیان اســتقلال روی نیمکت باج نداد. استقلال 

بیشــتر از آنچه در زمین بار فنی داشــته باشــد 
نیمکت خوبی برای ســر و صدا کردن دارد یعنی 

خیلی خوب می دانند چه زمانی بازی را بخوابانند.
رجائیان افزود: فرض بگیریم که استقلال قهرمان 
لیگ برتر شــده و باید در لیگ قهرمانان آســیا به 

میدان برود. 
در آســیا سیســتم VAR وجود دارد و چیزی را 
نمی توانیم از چشــم داور پنهان کنیم. هر خطا و 
موردی داشته باشیم دیده می شود و این کار تیم 

را خراب می کند. 
بنده نکونــام را نکوهش نمی کنم. بــا بازیکنان و 
ظرفیتی که دارد از این پتانسیل به خوبی استفاده 
می کند. نــگاه کنید در زمــان بازی مــدام کنار 
نیمکت داور چهارم اســت. این بالاخره یک روش 
برای مربیگری کردن بوده و تا الان هم موفق بوده 
است اما در مسابقات بین المللی نمی توانیم از این 
حربه اســتفاده کنیم. آنجا بار فنی تیم ها مشخص 

می شود.
مدیرعامــل آلومینیــوم درباره شــکایت مهدی 
رحمتی از این تیــم به AFC بیان کرد: ایشــان 

به کمیته اســتیناف شــکایت کــرده و هنوز این 
کمیته رای صادر نکــرده اما ایشــان جلو جلو به 
AFC شکایت کرده است. نامه زده اند که جلوی 
حرفه ای سازی باشگاه را بگیرید که ما نامه نگاری 

کرده ایم.
او درباره اینکه آیا رحمتــی از بازیکنان آلومینیوم 
حق رشد درخواست کرده است؟ افزود: ایشان دو 
فصل قبل که با مبلغ ۳۰۰ میلیون تومان سرمربی 
تیم شــد یک بند قراردادی مدیرعامل پیشــین 
گذاشــته که از محل فــروش بازیکنانــی که در 
زمان سرمربیگری ایشــان به فروش می رسند ۱۰ 
درصد به ایشــان تعلق خواهد گرفت اما نه رامتین 
ســلیمان زاده که در این تیم کاپیتان بوده و چهار 
ســال  هم در تیم بازی می کرده از فروش ایشــان 
چیزی به ســرمربی تیم تعلق بگیرد یا علی نژاد که 

در تیم حضور داشته است. 
من تاکنون راجع به این موضــوع صحبتی نکرده 
بودم. کمیته تعیین وضعیت رای داده و ایشــان به 
کمیته تعیین وضعیت شکایت کرده اما همانطور 

که گفتم این کمیته هنوز رای نداده است.

رجائیان: نکونام در آسیا نمی تواند اینگونه مربیگری کند!

 رحمتی جلوجلو به AFC شکایت کرد
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 واکنش جالب مجتبی حسینی
 به درخشش مهاجم آرژانتینی استقلال

 بلانکو را مدافعان مان گم 
کردند!

سرمربی آلومینیوم اراک از عملکرد شاگردانش 
برابر استقلال ابراز رضایت کرد.

آلومینیوم اراک که فصل پرنوســانی را پشت 
ســر می گذارد، بعد از شکســت دادن نساجی 
مازنــدران، در ۲ بــازی اخیر خود بــه نتیجه 
تســاوی رضایت داده بود و آن ها در خانه برابر 
اســتقلال مغلوب شــدند و با توجه به ســایر 
نتایج به ثبت رســیده از جمله برتری تیم های 
شــمس آذر قزویــن و ذوب آهــن اصفهــان، 
اراکی هــا از جمــع 8 تیم برتر جــدول خارج 

شدند. 
شکست برابر استقلال در شــرایطی رقم خورد 
که بازیکنان آلومینیوم در نیمه دوم فرصت های 
خوبی برای رسیدن به گل تســاوی داشتند اما 

تلاش شان بی ثمر بود.
مجتبی حسینی ســرمربی آلومینیوم اراک، بعد 
از شکســت تیمش برابر آبی پوشان پایتخت، در 
جمع خبرنگاران حضور پیدا کرد و به ســوالات 
آن ها درباره مســابقه پاســخ داد. حســینی در 
صحبت هایش با اشــاره به اینکــه عملکرد تیم 
داوری در جدال آلومینیوم و اســتقلال مشکلی 
نداشت، نســبت به عملکرد فنی شــاگردانش 
واکنش نشان داد و درباره صحنه به ثمر رسیدن 
گل استقلال هم توضیح داد که تیمش برای مهار 
گوستاوو بلانکو برنامه داشــته اما در لحظه ثبت 
گل، مدافعان آلومینیوم مهاجم اســتقلال را گُم 

کرده اند!

استقلال تیمی نبود که به ما موقعیت بدهد
حسینی در صحبت هایش در نشست خبری بعد 
از دیدار با اســتقلال گفت: »توپ را در دقیقه ۴۷ 

لو دادیم.
 به بازیکنان تأکیــد کرده بودیم کــه این مدل 
پاس هــا را نزدیــک ۱8 قدم ندهنــد. روی یک 
بازپس گیری و لو دادن توپ، وینگر چپ حریف 
فضای ارســال پیدا کــرد. برای مهــار مهاجم 
بلندقامت استقلال )بلانکو( تمرین کرده بودیم، 

اما بازیکنانم او را گم کردند. 
این مهاجم از فیزیک خوب خود اســتفاده کرد و 
استقلال به گل رسید. شرایط تیم با صحبت های 
بین دو نیمه بهتر شد، اما استقلال تیمی نبود که 
به ما موقعیت بدهد. لحظه آخــر فرصت خیلی 
خوبی داشتیم که توپ با بدشانسی تبدیل به گل 
نشد. زورمان به اســتقلال نرسید و هر چه تلاش 

کردیم، نشد«.

بازی سختی برای داور نبود
ســرمربی آلومینیوم درباره فشــردگی برنامه 
بازی های تیمش توضیح داد: »ریکاوری کمی در 
این مدت داشتیم. تراکتور هم این هفته شکست 
بسیار بدی در خانه خود متحمل شد. بازی چهار 
روزه برای ما ســنگین بود و تیم مــا را از لحاظ 

جسمانی کُند کرد«.
 مجتبی حســینی درباره عملکــرد تیم داوری 
مســابقه گفت: »به داوری خیلــی دقت نکردم 
و به نظرم داوری مشکلی نداشــت. بازی بیشتر 
در میانه زمیــن دنبال می شــد و موقعیت های 
چندانی در مســابقه رخ نــداد. این دیــدار پرُ از 
درگیری بود و هر دو تیم به صورت سازمان یافته 
دفاع می کردند. بازی ســختی برای داور نبود و 
صحنه آن چنانی در آن رخ نداد که داور به چالش 
بیفتــد. دیدید به گل اســتقلال هــم اعتراض 

نکردیم«.



ســتاره ایرانی آویســپا فوکوئوکا به روند عالی گلزنی 
خود در جِی لیگ ژاپن ادامه داد.شــهاب زاهدی همه 
غول های ژاپن را می کُشــد! شــهاب زاهدی که ورود 
درخشان و فراتر از انتظاری به آویسپا فوکوئوکا داشت 
و در ســه بازی ابتدایی خــود در جِی لیــگ ژاپن یک 
پاس گل داد و دو گل تماشــایی به ثمر رساند، پس از 
یک هفته وقفه در این روند عالــی، امروز دوباره دروازه 
حریف شان را باز کرد و با ضربه ســر تماشایی موفق به 
گلزنی مقابل هیروشیما شد.مهاجم سابق پرسپولیس 
که در نیم فصــل اول 6 گل در لیگ برتــر و یک گل در 
لیگ قهرمانان آســیا به ثمر رســانده بود، امروز برای 
پنجمین بار با پیراهن آویسپا فوکوئوکا ژاپن به میدان 
رفت و توانســت در جریان تســاوی ارزشمند تیمش 
مقابل تیمی که برای قهرمانی تلاش می کند، بدرخشد 
و سومین گل خود در جی لیگ را به ثمر رساند.آویسپا 
فوکوئــوکا در شــرایطی در یکــی از دیدارهای هفته 
هشتم جیِ لیگ ژاپن در ورزشــگاه بسِت دِنکی مقابل 
هیروشــیما قرار گرفت که کار ســختی برابر تیم دوم 
جدول داشت، اما با تکرار درخشــش شهاب زاهدی و 
گلزنی او موفق شد یک امتیاز از این بازی خانگی بگیرد.

آویســپا که پس از دو شکســت متوالی و طی دو هفته 
گذشــته جِی لیگ از شــرایط بحرانــی فاصله گرفته 
و یک پیروزی و یک تساوی داشــت، امروز هم رقابت 
نزدیکی برابر هیروشیما ارائه داد و توانست با ضربه سر 

شهاب زاهدی پیش بیفتد که البته برتری آنها تا پایان 
مسابقه حفظ نشد.شــهاب زاهدی که پیش از این دو 
گل تماشایی در جی لیگ به ثمر رسانده بود، در دقیقه 
۲۲ مسابقه هم ارسال عالی ماساتو یوزاوا از جناح راست 
زمین به مقابل دروازه را با پرش بلند و بالاتر از مدافعان 
هیروشــیما تبدیل به گل کرد و تیمش را با نتیجه یک 
بر صفر پیش انداخت.مهاجم ایرانی آویســپا فوکوئوکا 
که نخستین بازی خود برای این تیم در جی لیگ ژاپن 
را با حضور تعویضی مقابل اف. ســی. توکیو انجام داد و 

یک پاس گل به ثبت رســاند و پــس از آن در دو بازی 
پیاپی برابر کاشیما آنتلرز و اوراواردز گلزنی کرد، امروز 
هم موفق شد دروازه هیروشیما را باز کند تا آمار ۳ گل 
و یک پــاس گل در ۵ بازی برای او ثبت شود.آویســپا 
فوکوئوکا در روزی که شــهاب زاهدی یک کارت زرد 
گرفت و در دقیقه ۷۵ تعویض شد، در نهایت به تساوی 
یک بر یک مقابل هیروشیما رضایت داد تا ۱۰ امتیازی 
شــود و با صعود یک پله ای در رده یازدهم جدول جی 

لیگ ژاپن قرار بگیرد.

شهاب زاهدی همه غول های ژاپن را می کُشد!
هیروشیما هم در امان نبود

طارمی به عنوان یک ایرانی به 
اینتر می رود نه یک اروپایی

مدیران باشــگاه اینتــر حاضر به ریســک روی 
ستاره تیم ملی ایران نیستند.

 »طارمی بــه عنوان یک بازیکــن غیراروپایی به 
اینتر ملحق می شود«، این گزارش امروز )شنبه( 
نشریه توتو اســپورت از نحو انتقال ستاره ایرانی 
پورتو بعد از اخبار گرفتن تابعیت کشــور پرتغال 

از سوی طارمی است.
طارمی بــا ارزش ۱۲ میلیون یــورو گران ترین 
فوتبالیست کنونی ایران به شــمار می آید و بعد 
از درخشش به همراه پورتو در ۴ سال گذشته به 

نوعی بهترین لژیونر نیز است.
در چند روز گذشته رســانه های پرتغال از اقدام 
مهدی طارمی برای گرفتن تابعیت این کشــور 

اروپایی خبر دادند.
بعد از این خبر رســانه های ایتالیا مدعی شدند 
که طارمی با این اقدام می خواهد مســیر انتقال 
به اینتر را هموار کند و او بــه عنوان یک بازیکن 
اروپایی و خارج از ســهمیه بازیکنان غیراروپایی 

به نراتزوری ملحق شود.
نشــریه ایتالیایی گــزارش داد کــه روند دادن 
تابعیت به طارمــی مدت زیادی طــول خواهد 
کشــید به همین خاطر مهاجم ایرانی به عنوان 
سهمیه غیراروپایی)ایرانی( در تابستان به اینتر 

ملحق خواهد شد.

لژیونر
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واحد یک اداری

 کد پستی : ۱۴۳6۹۴۴۷۳۱ 
تلفن : 886۰8۵۰6 

  امور مشترکین : 886۱۴۹۹۴ 
چاپ و توزیع :صمیم  نشانی: ملارد ،بلوار قبچاق، خیابان 

نهم شرقی، قطعه شماره 66۵

 تلفن : ۰۹۰۵۴۱۵۹۴۴۵-۷ # 6۵۵868۰۱-۲
دفتر کیش: 

  B۳ خیابان فردوسی، ویلاهای مروارید، بلوک
طبقه سوم، واحد ۷۱۵ 

تلفن: ۴۴۴۲۴۹۹۹- ۰۷6

bareznews@bareznews www.bareznews.ir
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